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ACTA PLE NÚM. 14/04 
 
 
SESSIÓ CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT EL DIA 30 DE SETEMBRE 2004 
 
 
 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 
CONVOCATÒRIA: 1ª 
DATA: 30 DE SETEMBRE DE 2004 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les vint hores del dia 
30 de setembre de dos mil quatre, es reuneixen a la sala de sessions d'aquest 
Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes legalment 
establerts, els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a continuació es 
relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del 
senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr. Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents/a d'Alcalde 
 
Sr. Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr. Sergio Fernández Mesa 
Sra. Rocio García Pérez 
Sr. José Luis Morlanes Galindo 
Sra. Carmen Romero López 
 
 
 
Regidors/es 
 
Sra. Pilar Albiol Gilabert   
Sr. Nèstor Artís i Villena 
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Sr. Manuel Jesús Casado Ruiz 
Sra. Susana Cordero Rojas  
Sra. Elisa Corral Lozano 
Sra. María José Díaz Algarín 
Sra. María  Isabel Espinosa Fernández 
Sr. Juan Antonio García Díaz 
Sr. Jordi García Guitart 
Sra. Rosa Eva Granadal Gálvez 
Sr. Miguel López Sánchez 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 
Sra. Aurora Mendo Sánchez 
Sr. Francesc Molina Núñez 
Sra. María José Mont Rieiro 
Sra. Enriqueta Pardo Lanuza 
Sra. Glòria Récio Díaz 
Sr. Joan Tardà i Coma 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr. Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i el senyor 
Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, manifesta en primer lloc que, lamentant-ho 
molt , es declara el Ple a porta tancada.  
 
 Intervé seguidament el senyor Joan Tardà i Coma, com a Portaveu 
del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que, com és tradició del seu 
partit, està en desacord amb que el Ple es celebri a porta tancada. 
 
 El Sr. Alcalde respon que, nosaltres també estem en desacord amb 
que es celebri a porta tancada i amb que es celebrin algunes manifestacions 
que podrien transgredir la normalitat d’aquesta sessió, però, independentment 
d’aquest desacord, doncs, ens obliga a fer així les coses per evitar mals 
majors. Per tant, ho declarem a porta tancada. 
 
Tot seguit es passa a despatxar els assumptes que figuren a l'ordre del dia i 
que són els següents: 
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PART RESOLUTIVA 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Aprovació de l'acta núm. 12/04, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 29 de juliol d'enguany. 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 PROPOSTES D’ESMENES 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Joan Tardà i Coma, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que al text de l’acta hi 
ha un error:  
 
 A la pàgina 49 : bloc PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ, 4r. paràgraf, 
16ª línia on diu: 
 
 “...hauria de ser producte del mateix tabac...” 
 
 Hauria de dir: “...hauria de ser producte del mateix treball...” 
 
 
 VOTACIÓ      UNANIMITAT 
 
 
 
 ESMENES APROVADES 
 
  A la pàgina 49 : bloc PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ, 4r. 
paràgraf, 16ª línia ha de dir: 
 
 “...hauria de ser producte del mateix treball...” 
 
 
 
 2.- Aprovació de l'acta núm. 13/04 corresponent a la sessió 
extraordinària i urgent del dia 22 de setembre d'enguany. 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 
 VOTACIÓ      UNANIMITAT 
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 3.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 3.1.- Decret núm. 3857/04 de data 30 de juliol. 
 
 “Vista la necessitat de tenir que disposar d’un recolzament 
administratiu durant el període del 26/07/2004 al 30/09/2004, per poder 
garantir les diferents mancances que l’Organització Municipal precisarà cobrir 
durant aquest període per acumulació de tasques com a conseqüència del 
gran nombre d’expedients que s’han de tramitar i diligenciar, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el funcionament del Departament de Recursos 
Humans, i les dificultats per poder disposar de candidats interessats en 
assolir aquestes funcions, es fa necessari recórrer a la bossa de treball 
d’Auxiliars Administratius, 
 
 Atès que el/la senyor/a Maria del Mar Quesada Mora té els 
coneixements i les aptituds necessàries per la realització de les esmentades 
tasques perquè coneix les funcions que s’han de dur a terme per la seva 
experiència en el Departament de Recursos Humans producte d’altres 
relacions amb aquest Ajuntament, i que ha mostrat disponibilitat per acceptar 
l’oferta de treball, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 21 121A1 13100 de Personal laboral eventual / Org. I Rec. 
Humans, 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals això com l’article 15.1 b) de l’Estatut dels 
Treballadors, l’article 3rt. del Reial Decret 2720/1998, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 
 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Auxiliar Administratiu al Departament de Recursos Humans. 
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 Segon.- Autoritzar la contractació laboral de caràcter no 
permanent, per circumstàncies de la producció, de la senyora Maria del Mar 
Quesada Mora, en qualitat d’Auxiliar Administratiu, amb efectes del 
26/07/2004 i fins al dia 30/09/2004, per atendre durant l’esmentat període 
de relació l’acumulació de tasques administratives que l’organització precisa 
atendre o s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 
del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Auxiliar Administratiu del Departament de Recursos Humans, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu 
Cap, al de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa.” 
 
 
 3.2.- Decret núm. 3964/04 de data 5 d’agost. 
 
 “Vista la necessitat de tenir que disposar d’un recolzament auxiliar 
administrativa al Departament de Treball, durant el període del 01/07/2004 i 
fins el 31/01/2005, per poder garantir l’acumulació de tasques que requereix 
del suport administratiu, 
 
 Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir aquesta acumulació de tasques, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
incidència per poder garantir el funcionament del Departament de Treball, i 
les dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a la bossa de treball d’Auxiliars 
Administratius, 
 
 Atès que el/la senyor/a Rosa Mª. Martín López té els coneixements i 
les aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques producte 
de la relació amb aquest Ajuntament a través del Projecte Elionor, a plena 
satisfacció d’aquesta corporació, i que ha mostrat disponibilitat per acceptar 
l’oferta de treball, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 21 322E0 13101 de Personal eventual/ Treball-Formació, 
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 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l‘article 15.1 b) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 3er. del Reial Decret 2720/1998, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre l’acumulació 
de tasques d’Auxiliar Administratiu al Departament de Treball. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral de caràcter no permanent 
de la senyora Rosa Mª. Martín López, en qualitat d’Auxiliar Administrativa, 
amb efectes 01/07/2004 i fins el 31/01/2005 o s’hagi de resoldre per 
qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Auxiliar Administrativa del Departament de Treball, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu 
Cap, al de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa.” 
 
 
 3.3.- Decret núm. 4090/04 de data 11 d’agost. 
 
 “Vist l’informe de la Secretaria General referent a la necessitat de 
disposar d’un/a lletrat/da per l’Assessoria Jurídica per atendre la funció 
d’analitzar i establir els procediments interns necessaris per garantir el 
compliment de la normativa i agilitar els procediments administratius 
mitjançant l’elaboració d’uns índex d’actuacions, d’uns models de qüestionaris 
tipus d’informes, d’unes plantilles, així com dels protocols corresponents, com 
a conseqüència de l’aplicació de la reforma legal que implica generalitzar el 
procediment abreujat pels recursos contenciosos administratius, 
 
 Atès que està del tot contrastada la necessitat de contractar 
temporalment a un/a llicenciat/da en dret, que disposi de una experiència 
acreditada en l’Administració Local per poder atendre determinats assumptes 
que s’han de supervisar per la Secretaria General, 
 Ateses les dificultats de poder disposar d’un/una professional que 
reuneixi aquesta experiència i que estigui disposat/da a treballar per aquesta 
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Administració per un període determinat, i la urgència en disposar del seus 
serveis,  
 
 Atès que el/la senyor/a Ana Belén Morejón Gómez té els 
coneixements i les aptituds necessàries per la realització de les esmentades 
tasques i ha treballat satisfactòriament com empleada d’aquest Ajuntament 
producte d’altres relacions laborals, i que ha mostrat disponibilitat per 
acceptar l’oferta de treball, 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 21 121D0 13100 de Personal laboral eventual / Secretaria 
General. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16, 17, 19 b, 22  i 98 1 del 
Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals així com els articles 
15.1 a) de l’Estatut dels Treballadors i l’article 2on. del Reial Decret 
2720/1998. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per la contractació de un/una 
llicenciat/da en dret per cobrir determinades incidències temporals en el 
Servei de l’Assessoria Jurídica de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació de la senyora Ana Belén Morejón 
Gómez, en qualitat d’Assessora Jurídica, amb efectes del 01/09/2004 i fins el 
15/11/2004, per atendre durant l’esmentat període el servei d’analitzar i 
establir els procediments interns necessaris per garantir el compliment de la 
normativa i agilitar els procediments administratius mitjançant l’elaboració 
d’uns índex d’actuacions, d’uns models de qüestionaris tipus d’informes, 
d’unes plantilles, així com dels protocols corresponents, com a conseqüència 
de l’aplicació de la reforma legal que implica generalitzar el procediment 
abreujat pels recursos contenciosos administratius, de conformitat amb el que 
s’assenyala en la part expositiva de la present resolució. 
 
 Tercer.- Establir que les retribucions  i resta de condicions siguin 
les establertes al lloc de treball esmentat. 
 
 Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Cinquè.- Notificar la present resolució a l’interessada, a la Cap del 
Departament de Secretaria, al Departament de Recursos Humans i al Comitè 
d’empresa i, als efectes oportuns.” 
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 Pren la paraula el Sr. Alcalde per fer una explicació dels punts 3.1, 
3.2 i 3.3, manifestant que tots fan referència a temes de personal per atendre, 
en algun cas, el tema de baixes per maternitat, com és en el Departament de 
Recursos Humans, en el Departament de Treball per acumulació de tasques i 
en el Departament d’Assessoria Jurídica el que es fa és que a la persona que ja 
està se li prorroga la seva contractació. 
 
  Tot seguit es sotmeten a  votació els Decrets, i són ratificats per 
unanimitat dels assistents, 
 
 
 3.4.- Decret núm. 4354/04 de data 15 de setembre. 
 
 “Constituït el nou Ajuntament resultant de les Eleccions Locals 
convocades per Reial Decret  374/2003, de data 31 de març, i establert el nou 
Cartipàs Municipal, l’Alcaldia d’aquest Ajuntament, mitjançant Decrets 
3683/2003, de 18 de juny i 3881/2003, de 16 de juliol, va efectuar una sèrie 
de delegacions a favor dels membres de la Comissió de Govern, en l’actualitat 
Junta de Govern Local, i a favor dels diversos Regidors i Regidores d’aquest 
Ajuntament, que posteriorment varen ser modificades mitjançant Decrets 
número 1904/2004 de 28 d’abril i 3267/2004, de 9 de juliol. 
 
 Atès que aquesta Alcaldia considera necessari tornar a modificar el 
règim general de delegacions de les seves competències a favor dels Tinents 
d’Alcalde i Regidors i Regidores d’aquesta Corporació. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que em 
confereixen els articles 21.3 i 23.4 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora 
de les Bases del Règim Local, en la seva nova redacció actual, en concordança 
amb l’article 53.3 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova 
el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya i amb l’article 
68.1.2 del ROM i altra legislació concordant 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Deixar sense efecte el règim de delegacions de 
competències de l’Alcaldia establert mitjançant Decrets 3683/2003, de 18 de 
juny, 3881/2003, de 16 de juliol, 1904/2004, de 28 d’abril i 3267/2004, de 9 
de juliol,  amb efectes del dia 1 d’octubre de 2004. 
 
 Segon.- Efectuar a favor dels membres de la Junta de Govern Local 
que a continuació es relacionen, una delegació general d'atribucions de gestió i 
resolució dels assumptes de les seves respectives Àrees d'actuació, d'acord 
amb la definició funcional de cada Àrea i amb els camps d’actuació que, a títol 
merament enunciatiu, es recullen en el punt segon de la part dispositiva 
d’aquesta resolució respecte de cada Àrea, als quals s’haurà d’ajustar 
posteriorment l’Organigrama Municipal aprovat pel Ple el dia 23 de desembre 
de 2003. 
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REGIDOR 

 
ÀREA 

 
Antonio Martínez Flor 

 
Urbanisme i Habitatge 

 
José Luis Morlanes Galindo 

 
Planificació, Economia i Hisenda 

 
Sergio Fernández Mesa 

 
Interior i Comerç 

 
Vicenç Badenes Teixidó 

 
Educació, Societat del Coneixement, 
Relacions Ciutadanes i Via Pública 

 
Rocio García Pérez 

 
Cultura, Cooperació, Solidaritat, Esports i 
Joventut 

 
Maria Carmen Romero López 
 

 
Medi Ambient i Sostenibilitat 

 
Enriqueta Pardo Lanuza 

 
Salut Pública, Consum i Benestar Social 

 
 
 Tercer.- La delegació general a favor dels esmentats Regidors i 
Regidores a la que abans s'ha fet referència, comportarà, tant la facultat de 
direcció de l'Àrea corresponent, com la seva gestió, fins i tot la firma de quants 
documents de tràmit o definitius, incloses les propostes de resolució i els 
decrets  que siguin necessàries per l'execució de l'esmentada delegació i, en 
especial, les que a continuació s'indiquen: 
 
 
PER TOTS ELS REGIDORS I REGIDORES DELEGATS D’ÀREA 
 
1. Aprovar els expedients de contractació de qualsevol naturalesa i 

d’atorgament de concessions de tota classe, relacionats amb l’Àrea 
d’actuació, quan la seva quantia no excedeixi dels límits següents: 

 
1.1 Respecte dels contractes administratius típics, fins el límit de la 

contractació menor. 
 

1.2 Respecte dels altres contractes i respecte de les concessions, fins a 
12.020,24 euros. 

 
Aquesta competència abastarà a tots els actes de tràmit o definitius que 
s’hagin de dictar en relació amb tot l’expedient de contractació, des de el 
seu inici fins la seva definitiva finalització o resolució, inclosa la seva 
modificació, interpretació i revisió de preus, així com els actes d’autorització 
i disposició de despeses i de reconeixement d’obligacions corresponents.  
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Respecte dels contractes d’obres, també abastarà a les operacions prèvies 
d’aprovació dels projectes tècnics o documentació anàloga, la dels estudis 
de seguretat i salut, la conformitat als plans de seguretat i salut i els 
nomenaments de director tècnic de les obres i de coordinador en matèria de 
seguretat i salut, excepte que per això sigui necessari adjudicar un 
contracte d’assistència que per la seva quantia hagi de ser aprovat per un 
altre òrgan. 

 
 
2. Dictar els actes d’autorització, disposició i reconeixement d’obligacions 

relatius a la seva Àrea d’actuació, en els termes fixats per a cada exercici en 
les Bases d’Execució del Pressupost, incloses les subvencions, així com la 
prèvia aprovació de les bases particulars reguladores de les corresponents 
convocatòries, quan aquestes requereixin concurrència pública. 

 
 
3. El reconeixement d’obligacions quan no sigui simultani als actes 

d’autorització i disposició de despeses, amb independència que la 
competència per aprovar aquests actes d’autorització i disposició 
correspongui a altres òrgans. 

 
 
4. Els actes de direcció, impuls, gestió i resolució corresponents als serveis 

inclosos en la seva Àrea que, sent potestat d’aquesta Alcaldia, no es trobin 
inclosos com a competències indelegables a l’article 21.3 de la Llei 7/1985, 
de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, en la seva nova 
redacció donada per la Llei 11/1999, de 21 d’abril, i altra legislació 
concordant, ni estiguin delegades a favor de la Comissió de Govern a través 
del Decret 3681/2003, de 18 de juny, o dels que poguessin dictar-se en el 
futur, ni atribuïdes excepcionalment a altres Àrees en els apartats següents. 

 
 
 A aquests efectes correspondrà a cadascuna de les Àrees, a títol 
merament enunciatiu i no exhaustiu, els camps d’actuació i les matèries 
següents: 
 
1. URBANISME i HABITATGE 
 
1.1 Planificació del territori, que inclou les figures de planificació territorial 

de la ciutat, en els tràmits que siguin de competència municipal i les de 
planejament urbanístic. 

 
1.2 Gestió urbanística i edificació, que inclou, entre altres matèries, els 

instruments de gestió urbanística i la tramitació, concessió, modificació, 
denegació, concessió de pròrrogues i expedició de les llicències i altres 
autoritzacions de caràcter urbanístic previstes a l’article 11 de les 
Ordenances Metropolitanes d’Edificació, excloses les llicències d’obres 
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majors, així com l’expedició d’aquestes últimes, un cop atorgades per 
l’òrgan competent. 

 
1.3 Vist i plau dels certificats de qualificació urbanística, d’obra nova, de 

legalitat d’obres i de nombre de policia. 
 
1.4 Disciplina urbanística, inclosa la potestat d’imposar les corresponents 

sancions i d’ordenar la restauració de l’ordre jurídic infringit. 
 
1.5 Gestió, direcció i control de la realització d’obres municipals. 
 
1.6 En relació amb les obres de la seva Àrea la competència contractual de 

les quals correspongui, per delegació d’aquesta Alcaldia a la Junta de 
Govern Local, l’aprovació dels Estudis de seguretat i salut, la conformitat 
dels plans de seguretat i salut i els nomenaments de director tècnic de 
les obres i de coordinador en matèria de seguretat i salut, excepte que 
per això sigui necessari adjudicar un contracte d’assistència que per la 
seva quantia hagi de ser aprovat per un altre òrgan. 

 
1.7 Autorització, disposició i reconeixement d’obligacions en relació amb les 

liquidacions provisionals d’obres incloses a la seva Àrea, que no siguin 
competència d’altres òrgans (Junta de Govern Local i Regidor delegat 
d’Interior). 

 
1.8 En general, qualsevol altra activitat relacionada amb l’Àrea, de 

competència d’aquesta Alcaldia, que no hagi sigut objecte de delegació 
general ni especial a favor d’un altre Regidor o Regidora. 

 
1.9 Gestió, direcció i execució del Pla d’Habitatge. 
 
 
2. PLANIFICACIÓ, ECONOMIA I HISENDA 
 
2.1 Proposta d’establiment, gestió i recaptació de tributs i preus públics. 
 
2.2 Inspecció tributària. 
 
2.3 Recaptació tributària. 
 
2.4 Planificació estratègica de l’Ajuntament des del punt de vista econòmic–

financer. 
 
2.5 Coordinació econòmica dels Organismes Autònoms. 
 
2.6 Planificació, proposta i gestió pressupostària. 
 
2.7 Gestió de tributs i altres ingressos de dret públic. 
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2.8 Vist i plau dels certificats de béns. 
 
2.9 Vist i plau dels certificats d’altes i baixes d’activitats econòmiques. 
 
2.10 Imposició de sancions (incloent multes) derivades d’expedients 

sancionadors que s’incoïn a partir de l’incompliment de les obligacions 
tributàries. 

 
2.11 Reconeixement d’obligacions en tots aquells supòsits que no 

corresponguin a cap altre òrgan, excepte que siguin de pagament 
anticipat. 

 
2.12 Autorització, disposició i reconeixement d’obligacions en relació a les 

aportacions a Organismes Autònoms i Societats Municipals i a les 
aportacions obligatòries a entitats a les que pertany la Corporació. 

 
2.13 Autorització, disposició i reconeixement d’obligacions en relació a les 

despeses financeres i amortitzacions. 
 
2.14 Autorització, disposició i reconeixement d’obligacions en aquells supòsits 

que no corresponguin a cap altre òrgan. 
 
2.15 Justificació de l’aplicació dels pagaments a justificar i de les bestretes de 

caixa fixa i les ordres de reposició d’aquestes. 
 
2.16 Vist i plau dels certificats de dades pressupostàries, comptables i de 

gestió econòmica i financera en general. 
 
2.17 Coordinació i supervisió de les activitats de la Regidoria adscrita de 

Treball, en matèria de plans d’ocupació promoguts per l’Ajuntament i 
d’activitats relacionades amb l’àmbit del treball, especialment en tot el 
relacionat amb la política d’ocupació. 

 
2.18 En general, qualsevol altra activitat relacionada amb l’Àrea, de 

competència d’aquesta Alcaldia, que no hagi sigut objecte de delegació 
general ni especial a favor d’un altre Regidor o Regidora. 

 
 
3. INTERIOR I COMERÇ 
 
3.1 Assessoria Jurídica. 
 
3.2 Diligenciació dels llibres d’Actes acreditatius de l’adopció d’acords pels 

òrgans col·legiats municipals i dels llibres de Decrets de l’Alcaldia. 
 
3.3 Vist i plau dels certificats de resolucions i acords municipals i dels altres 

certificats que no hagin sigut objecte de delegació a favor d’altres 
membres de la Comissió de Govern. 
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3.4 Patrimoni municipal i Compres. 
 
3.5 Estadística i Serveis Generals. 
 
3.6 Vist i plau dels certificats d’empadronament. 
 
3.7 Autorització, disposició i reconeixement d’obligacions en relació amb les 

despeses periòdiques relatives als serveis de subministrament de telèfon. 
 
3.8 Cementiri. 
 
3.9 Actes governatius relacionat amb els Mercats Municipals. 
 
3.10 Obertura d’establiments. En aquesta matèria, a més d’assumir les 

competències relacionades amb la tramitació i resolució dels permisos 
ambientals i  les activitats sotmeses a règim de comunicació, incloses les 
autoritzacions i llicències urbanístiques vinculades a aquestes, assumirà 
també tot el que es relaciona amb els controls periòdics i les revisions de 
les activitats en funcionament, expedirà les llicències d’obertura, els 
permisos i llicències municipals ambientals i les llicències i 
autoritzacions urbanístiques a elles vinculades, així com les seves 
modificacions, un cop hagin sigut atorgades per l’òrgan municipal 
competent i assumirà íntegrament la potestat sancionadora en matèria 
d’intervenció integral de l’Administració municipal en les activitats i les 
instal·lacions. 

 
3.11 Informació i Registre. 
 
3.12 Arxiu. 
 
3.13 Activitats relacionades amb la direcció i el foment de la política en 

matèria de comerç de la ciutat, inclosa la derivada dels Mercats 
Municipals. 

 
3.14 Contractació i Patrimoni, en aquesta matèria, assumirà la presidència de 

totes les meses de contractació de l’Ajuntament i dels seus Organismes 
Autònoms.  

 
3.15 La Presidència delegada de tots els Tribunals i òrgans de selecció de 

personal de l’Ajuntament i dels seus Organismes Autònoms. 
 
3.16 Coordinació de les Empreses Municipals en matèria econòmica i de 

personal. 
 
3.17 En general, qualsevol altra activitat relacionada amb l’Àrea, de 

competència d’aquesta Alcaldia, que no hagi sigut objecte de delegació 
general ni especial a favor d’un altre Regidor o Regidora. 
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4. EDUCACIÓ, SOCIETAT DEL CONEIXEMENT, RELACIONS CIUTADANES I 
VIA PÚBLICA 
 
4.1 Gestió i direcció de l’activitat educativa en tots els seus aspectes. 
 
4.2 Gestió i direcció dels edificis públics destinats a activitats educatives. 
 
4.3 Gestió i direcció de les activitats relacionades amb la Universitat Nacional 

d’Educació a Distància. 
 
4.4 Gestió i direcció dels programes municipals relatius als Instituts 

d’Educació Secundaria. 
 
4.5 Gestió i direcció de l’Institut Municipal d’Educació en relació a l’àmbit de 

la seva delegació. 
 
4.6 Gestió i direcció del Centre de Recursos per les Entitats ciutadanes. 

Impuls de projectes relacionats amb la promoció de la participació 
ciutadana. 

 
4.7 Gestió i direcció del Projecte Cornellà Ciutat de la Lectura.  
 
4.8 Gestió i direcció dels programes i projectes relacionats amb la societat del 

coneixement. 
 
4.9 Gestió i direcció del Projecte  Can Suris. 
 
4.10 Prefectura superior de la Policia Municipal, seguretat ciutadana i 

circulació. 
 
4.11 Protecció civil. 
 
4.12 Manteniment i serveis. 
 
4.13 Manteniment d’infrastructures escolars i esportives. 
 
4.14 Planificació del Transport públic. 
 
4.15 Autorització, disposició i reconeixement d’obligacions en relació amb les 

despeses periòdiques relatives als serveis de subministrament d’aigua, 
llum, gas i anàlegs. 

 
4.16 Ocupació de la via pública amb la col·locació de taules, cadires, quioscs i 

establiment de venda de caràcter provisional, així com en matèria de 
concessió de guals, instal·lació de cartells i rètols, col·locació de 
marquesines, de veles, aparcaments de minusvàlids i col·locació de 
pivots.  
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4.17 L’exercici integral de les competències d’aquesta Alcaldia derivades de la 

seva potestat sancionadora en matèria d’establiments públics, trànsit o 
per l’incompliment de les Ordenances Municipals de caràcter governatiu 
o comissió de faltes d’obediència a l’Alcaldia. 

 
4.18 Autoritzacions relatives al repartiment de publicitat i propaganda, 

realització d’activitats no permanents en locals tancats i activitats 
recreatives i espectacles a l’aire lliure. 

 
4.19 Concessió, modificació o denegació d’autoritzacions d’utilitzacions 

privatives o aprofitaments especials al sòl, vol o subsòl de terrenys 
demanials de titularitat municipal, a favor de Companyies de Serveis, i 
quantes llicències urbanístiques siguin necessàries per a la seva 
realització. 

 
4.20 L’exercici integral de les competències d’aquesta Alcaldia derivades de la 

seva potestat sancionadora en matèria d’animals de companyia i de 
gossos potencialment perillosos. 

 
4.21 En general, qualsevol altra activitat relacionada amb l’Àrea, de 

competència d’aquesta Alcaldia, que no hagi sigut objecte de delegació 
general ni especial a favor d’un altre Regidor o Regidora. 

 
Malgrat això, les competències resolutòries relacionades amb les matèries 
contingudes en els punts 4.16, 4.17, 4.18, 4.19 i 4.20 anteriors, 
correspondran a la Regidora Delegada de Via Pública,  adscrita a aquesta 
Àrea, que no obstant, assumirà sobre elles la funció de direcció, coordinació i 
control. 
 
 
5. CULTURA, COOPERACIÓ, SOLIDARITAT, ESPORTS I JOVENTUT 
 
5.1 Gestió i direcció dels equipaments públics destinats a serveis culturals, 

tal com Biblioteques i Sales d’exposició. 
 
5.2 Patrimoni Històric–Artístic. 
 
5.3 Organització d’activitats culturals i lúdiques. 
 
5.4 Gestió i administració del Museu Can Mercader, dels béns adscrits a 

l’Àrea i dels béns municipals inclosos en el catàleg d’edificis d’interès 
arquitectònic. 

5.5 Coordinació i supervisió de les activitats de la Regidoria adscrita de 
Cooperació i Solidaritat, en les matèries pròpies d’aquesta, concretament 
de la direcció i del foment de la política municipal en matèria de 
cooperació i solidaritat. 
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5.6 Activitats relacionades amb el món de la joventut, en especial pel que fa a 

la coordinació interdepartamental. 
 
5.7 Gestió i direcció del Centre d’Informació Juvenil. 
 
5.8 Gestió i direcció dels equipaments públics destinats a serveis a la 

joventut, tal com els Casals de Joves. 
 
5.9 Organització d’activitats concertades amb els esplais de la ciutat. 
 
5.10 Gestió dels programes de ludoteques. 
 
5.11 Organització d’activitats dirigides a la joventut. 
 
5.12 Activitats relacionades amb el món de l’esport. 
 
5.13 Gestió i direcció dels equipaments  i altres instal·lacions municipals de 

caràcter esportiu. 
 
5.14 Coordinació i supervisió de les activitats de la Regidoria adscrita de 

Joventut, en les matèries pròpies d’aquesta. 
 
5.15 En general, qualsevol altra activitat relacionada amb l’Àrea, de 

competència d’aquesta Alcaldia, que no hagi sigut objecte de delegació 
general ni especial a favor d’un altre Regidor o Regidora. 

 
 
6. MEDI AMBIENT I SOSTENIBILITAT 
 
6.1 Gestió, direcció i control del medi ambient. 
 
6.2 Direcció de polítiques en matèria de sostenibilitat (estalvi d’aigua, 

energia, etc...). 
 
6.3 Exercici de la potestat sancionadora en matèria de residus industrials, 

excloent les deixalles i els residus sòlids urbans. 
 
6.4 Definició de criteris i polítiques relacionades amb l’àmbit de les 

plantacions i de la conservació de parcs i jardins. 
 
6.5 En general, qualsevol altra activitat relacionada amb l’Àrea, de 

competència d’aquesta Alcaldia, que no hagi sigut objecte de delegació 
general ni especial a favor d’un altre Regidor o Regidora. 
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7. SALUT PÚBLICA, CONSUM I BENESTAR 
 
7.1 Sanitat i Salut pública. 
 
7.2 Consum. 
 
7.3 Benestar social. 
 
7.4 L’exercici integral de les competències d’aquesta Alcaldia derivades de la 

seva potestat sancionadora en les matèries següents: 
 

a) Vigilància alimentària, per incompliment de les condicions higiènic 
sanitàries dels aliments, les aigües de consum, els establiments 
comercials minoristes dels sectors alimentaris, els mercats municipals 
i els establiments de restauració col·lectiva, inclosos tant els de 
caràcter comercial com social, així com respecte de la formació sobre 
manipulació d’aliments. 

 
b) Sanitat ambiental, per incompliment de les condicions higiènic 

sanitàries i de salubritat d’edificis i locals destinats a habitatges o llocs 
de convivència humana, tales com poliesportius, escoles, perruqueries 
i saunes, campaments turístics, nuclis zoològics, etc. 

 
7.5 Control de les condicions higiènic sanitàries per a la prevenció de la 

legionel·losis i exercici integral de les competències d’aquesta Alcaldia 
derivades de la seva potestat sancionadora en aquesta  matèria, així com 
l’elaboració i control del cens de les instal·lacions i els programes 
d’autocontrol corresponents. 

 
7.6 Resolució de les sol·licituds de llicències i altres autoritzacions, incloses 

les seves modificacions i pròrrogues posteriors, relacionades amb les 
targetes d’aparcament per a persones amb disminució –individuals i 
col·lectives- a que es refereix l’article 7 del Decret 97/2002, de 5 de març, 
i de les altres mesures regulades per aquesta norma per a facilitar el 
desplaçament de les persones amb mobilitat reduïda. 

 
7.7 Resolució de les sol·licituds de llicències i altres autoritzacions, incloses 

les seves modificacions i pròrrogues posteriors, relacionades amb la 
tinença d’animals potencialment perillosos. 

 
7.8 Coordinació i supervisió de les activitats de la Regidoria adscrita de 

Serveis Socials en les matèries pròpies d’aquesta. 
 
7.9 En general, qualsevol altra activitat relacionada amb l’Àrea, de 

competència d’aquesta Alcaldia, que no hagi sigut objecte de delegació 
general ni especial a favor d’un altre Regidor o Regidora. 

 
 



 18

 Quart.- Efectuar a favor dels Regidors i Regidores que a continuació 
es relacionen una delegació específica d’atribucions respecte dels assumptes 
següents: 
 
 
REGIDOR/A 

 
ASSUMPTE 

 
Gloria Recio Díaz 

 
Mitjans de Comunicació 

 
Francesc Molina Núñez 

 
Normalització Lingüistica 

 
 
 Aquesta delegació comportarà, tant la facultat de direcció política 
dels Departaments afectats a la gestió d’aquests assumptes, com la gestió de 
la matèria concreta a que aquest abasta, fins i tot la firma de quants 
documents de tràmit o definitius, incloses les propostes de resolució i els 
decrets que siguin necessaris per l’execució de l’esmentada delegació i, en 
especial, les que a continuació s’indiquen: 
 
 
PER TOTS ELS REGIDORS I REGIDORES AMB DELEGACIONS 
ESPECÍFIQUES 
 
1. Aprovar els expedients de contractació de qualsevol naturalesa i 

d’atorgament de concessions de tota classe, relacionats amb l’assumpte, 
quan la seva quantia no excedeixi dels límits següents: 

 
1.1 Respecte dels contractes administratius típics, fins el límit de la 

contractació menor. 
 
1.2 Respecte dels altres contractes i respecte de les concessions, fins a 

12.020,24 euros. 
 

Aquesta competència abastarà a tots els actes de tràmit o definitius que 
s’hagin de dictar en relació amb tot l’expedient de contractació, des de el 
seu inici fins la seva definitiva finalització o resolució, inclosa la seva 
modificació, interpretació i revisió de preus, així com els actes d’autorització 
i disposició de despeses i de reconeixement d’obligacions corresponents. 
 
Respecte dels contractes d’obres, també abastarà a les operacions prèvies 
d’aprovació dels projectes tècnics o documentació anàloga, la dels estudis 
de seguretat i salut, la conformitat als plans de seguretat i salut i els 
nomenaments de director tècnic de les obres i de coordinador en matèria de 
seguretat i salut, excepte que per això sigui necessari adjudicar un 
contracte d’assistència que per la seva quantia hagi de ser aprovat per un 
altre òrgan. 
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2. Dictar els actes d’autorització, disposició i reconeixement d’obligacions 
relatius a l’assumpte, en els termes fixats per a cada exercici en les Bases 
d’Execució del Pressupost, incloses les subvencions, així com la prèvia 
aprovació de les bases particulars reguladores de les corresponents 
convocatòries, quan aquestes requereixin concurrència pública. 

 
 
3. El reconeixement d’obligacions quan no sigui simultani als actes 

d’autorització i disposició de despeses, amb independència que la 
competència per aprovar aquests actes d’autorització i disposició 
correspongui a altres òrgans. 

 
 
4. Els actes de direcció, impuls, gestió i resolució corresponents als serveis 

afectats a la gestió dels assumptes a que es contrau la delegació que, sent 
potestat d’aquesta Alcaldia, no es trobin inclosos com a competències 
indelegables a l’article 21.3 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de 
les Bases del Règim Local, en la seva nova redacció donada per la Llei 
11/1999, de 21 d’abril, i altra legislació concordant, ni estiguin delegades a 
favor de la Comissió de Govern a través del Decret 3681/2003, de 18 de 
juny, o dels que poguessin dictar-se en el futur, ni atribuïdes 
excepcionalment a altres Àrees en els apartats següents. 

 
 
 Cinquè.- Nomenar als membres de la Corporació que a continuació 
es relacionen, Regidors i Regidores adscrits a les Àrees que així mateix 
s'especifiquen: 
 
REGIDOR ADSCRIT A L’ÀREA DE 
 
Mª José Mont Rieiro 

 
Regidora delegada de Via Pública, adscrita a 
l’Àrea d’Educació, Societat del Coneixement, 
Relacions Ciutadanes i Via Pública. 

 
Juan Antonio García Díaz 

 
Regidor delegat de Treball, adscrit a l’Àrea de 
Planificació, Economia i Hisenda. 

 
 
Jordi Garcia Guitart  

 
Regidor delegat de Joventut, adscrit a l’Àrea de 
Cultura, Cooperació, Solidaritat, Esports i 
Joventut 

 
 
Susana Cordero Rojas 

 
Regidora delegada de Cooperació i Solidaritat, 
adscrita a l’Àrea de Cultura,  Cooperació, 
Solidaritat, Esports i Joventut. 

 
 
Elisa Corral Lozano 

 
Regidora delegada de Serveis Socials, adscrita 
a l’Àrea de Salut Pública, Consum i Benestar 
social. 
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 Aquesta delegació específica, excepte pel que fa a la Regidora 
delegada de Via Pública, que respecte del seu àmbit d’actuació assumirà les 
facultats atribuïdes als Regidors amb delegacions específiques, en el punt 
Quart d’aquest Decret, no portarà inherent cap facultat resolutòria, 
corresponent l'esmentada facultat de resolució al Regidor o Regidora que 
ostenti la delegació de l'Àrea d'adscripció, i circumscrivint-se les funcions dels 
Regidors i Regidores adjunts, amb l’excepció anteriorment exposada, a 
l’estudi, proposta i execució de la matèria relacionada amb el seu àmbit 
d’actuació. 
 
 En particular, assumiran aquestes competències en relació amb els 
camps següents: 
 
 
Regidora delegada de Via Pública 
 
1. Ocupació de la via pública amb la col·locació de taules, cadires, quioscs i 

establiment de venda de caràcter provisional, així com en matèria de 
concessió de guals, instal·lació de cartells i rètols, col·locació de 
marquesines, de veles, aparcaments de minusvàlids i col·locació de pivots.  

 
2. L’exercici integral de les competències d’aquesta Alcaldia derivades de la 

seva potestat sancionadora en matèria d’establiments públics, trànsit o per 
l’incompliment de les Ordenances Municipals de caràcter governatiu o  
comissió de faltes d’obediència a l’Alcaldia. 

 
3. Autoritzacions relatives al repartiment de publicitat i propaganda, 

realització d’activitats no permanents en locals tancats i activitats 
recreatives i espectacles a l’aire lliure. 

 
4. Concessió, modificació o denegació d’autoritzacions d’utilitzacions privatives 

o aprofitaments especials al sòl, vol o subsòl de terrenys demanials de 
titularitat municipal, a favor de Companyies de Serveis, i quantes llicències 
urbanístiques siguin necessàries per a la seva realització. 

 
5. L’exercici integral de les competències d’aquesta Alcaldia derivades de la 

seva potestat sancionadora en matèria d’animals de companyia i de gossos 
potencialment perillosos. 

 
 
Regidor delegat de Treball 
 
1. Actuacions relacionades amb l’àmbit del treball, especialment en tot el 

relacionat amb la coordinació de la política d’ocupació. 
 
2. Gestió i direcció dels plans d’ocupació promoguts per l’Ajuntament. 
 
3. Gestió i direcció de la formació ocupacional. 
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Regidor delegat de Joventut 
 
1. Activitats relacionades amb la direcció i gestió de les competències 

municipals en matèria de joventut. 
 
2. Gestió i direcció de les instal·lacions municipals destinades a la joventut. 
 
 
Regidora delegada de Cooperació i Solidaritat 
 
1. Activitats relacionades amb la direcció i el foment de la política municipal 

en matèria de cooperació i solidaritat. 
 
 
Regidora delegada de Serveis Socials 
 
1. Activitats relacionades amb la direcció i gestió de les competències 

municipals en matèria de Serveis Socials. 
 
 
 Sisè.- Delegar de forma indistinta, en tots els Regidors i Regidores 
d’aquest Ajuntament, senyors/senyores Antonio Martínez Flor, José Luís 
Morlanes Galindo, Rocío García Pérez, Gloria Récio Díaz, Vicenç Badenes 
Teixidó, Jordi García Guitart, Susana Cordero Rojas, Mª José Mont Rieiro, 
Sergi Fernández Mesa, Perfecto Madrid Olmos, Aurora Mendo Sánchez, Juan 
Antonio García Díaz, Rosa Eva Granadal Gálvez, Maria Carmen Romero López, 
Enriqueta Pardo Lanuza, Miguel López Sánchez, Elisa Corral Lozano, Ma. 
Isabel Espinosa Fernández, Manuel Jesús Casado Ruiz, Mª. José Díaz Algarín, 
Joan Tardà  Coma, Maria Pilar Albiol Gilabert, Néstor Artis Villena i Francesc 
Molina Núñez, les competències que a aquesta Alcaldia li atorga l’article 51.1 
del Codi Civil, en la seva nova redacció donada per la Llei 35/1994, de 23 de 
desembre, per autoritzar matrimonis civils que se celebrin en aquest terme 
municipal. 
 
 Aquesta delegació faculta a tots els Regidors i Regidores per 
autoritzar matrimonis civils, sense que en una mateixa cerimònia pugui 
intervenir més d’un d’ells. 
 
 A aquests efectes, la coordinació per a la designació del Regidor o 
Regidora actuant, s’establirà a través del Gabinet de l’Alcaldia. 
 
 Setè.- Les atribucions delegades s'hauran d'exercir d’acord amb el 
que preveuen els articles 163 i següents del ROM i en els termes i dins dels 
límits d'aquesta delegació, no sent susceptibles de ser delegades pels seus 
titulars en un altre òrgan o regidor. 
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 En el text de les resolucions adoptades pels Regidors i Regidores en 
virtut d’aquesta delegació, s’haurà de fer constar aquesta circumstància, 
mitjançant la inclusió, en la part expositiva, del text següent: 
 

“Per tot això, en exercici de les competències que m’han 
sigut conferides en virtut de la delegació efectuada per 
l’Alcaldia d’aquest Ajuntament, mitjançant Decret núm. 
......., de data ........” 

 
 Les resolucions que s'adoptin per delegació, s'entendran dictades 
per aquesta Alcaldia com a titular de la competència originària, a la qual 
s'haurà de mantenir informada de l'exercici de la delegació, sent per tant 
aquestes, executives i presumptament legítimes. 
 
 Vuitè.- Aquestes delegacions, en conformitat amb el que disposa 
l'article 165 del ROM, en concordança amb l’article 44.2 del Reglament 
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat 
per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, tindran efecte des del dia 1 
d’octubre de 2004 amb caràcter indefinit, sense perjudici de la potestat 
d'advocació d'aquesta Alcaldia. 
 
 En cas d’absència, vacant, malaltia o qualsevol altre impediment 
dels Regidors i Regidores delegats, assumirà directament i automàticament les 
seves competències aquesta Alcaldia, com a titular de la competència 
originària, entenent-se a aquests efectes exercitada la potestat d’advocació, en 
aplicació del que disposa l’article 167.d) del ROM, en base a la present 
resolució, sense necessitat d’una nova expressa en aquest sentit, sempre que 
així es notifiqui als interessants en l’expedient. 
 
 Novè.- Donar publicitat a aquestes delegacions a través del Tauler 
d’Anuncis de l’Ajuntament i del Butlletí Oficial de la Província, en compliment 
del que disposa l’article 166 del ROM i demés legislació concordant. 
 
 Desè.- Notificar aquesta resolució als Regidors i Regidores afectats, 
entenent-se acceptada la competència delegada de forma tàcita, si dintre del 
termini de les 24 hores següents no es manifesta res en contra, o es fa ús de la 
delegació. 
 
 Onzè.- Donar compte al Ple d'aquesta resolució en la primera sessió 
que tingui lloc, i publicar el seu text en el Butlletí Oficial de la Província i en el 
Butlletí d'Informació Municipal, en compliment del que disposa l'article 23.7 
del ROM, en concordança amb l’article 44.2 del text legal abans esmentat.” 
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 3.5.- Decret núm. 4356/04 de data 16 de setembre. 
 
 “Constituït el nou Ajuntament resultant de les Eleccions locals 
convocades per Real Decret 374/2003, de 31 de març, l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret 3681/2003, de 18 de juny, va aprovar la nova 
configuració i composició nominativa de la Comissió de Govern, actualment 
anomenada Junta de Govern Local, com a conseqüència de l’entrada en vigor 
de la Llei 57/2003, de 16 de desembre, de Mesures per a la Modernització del 
Govern Local, que dona nova redacció a l’article 20.1.b) de la Llei 7/1985, de 2 
d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, delegant al seu favor una 
sèrie de competències.  
 
 Atès que mitjançant Decret 4354/2004, 15 de setembre, s’ha 
procedit a una nova reestructuració del règim general de delegacions de 
l’Alcaldia a favor dels Regidors i Regidores d’aquest Ajuntament, que aconsella 
la incorporació de la Regidora, senyora Mª José Mont Rieiro, a la Junta de 
Govern Local, únicament a efectes d’assistència, amb veu però sense vot. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que em 
confereix l’article 23.1 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases 
del Règim Local, en concordança amb el que disposen l’article 54 del Decret 
Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei 
Municipal i de Règim Local de Catalunya i l’article 74 del Reglament Orgànic 
Municipal 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Modificar el punt primer de la part dispositiva del Decret 
de l’Alcaldia 3681/2003, de 18 de juny, pel qual s’establia la nova configuració 
de l’actual Junta de Govern Local, que amb efectes del dia 1 d’octubre de 
2004, restarà integrada pels membres següents:  
 
 - President: Antonio Balmón Arévalo 
 
 - Vocals: 
 
 - Antonio Martínez Flor 
 - José Luis Morlanes Galindo 
 - Rocío García Pérez 
 - Vicenç Badenes Teixidó 
 - Sergio Fernández Mesa 
 - M. Carmen romero López 
 - Enriqueta Pardo Lanuza 
 - Néstor Artís Villena 
 
Assistiran a les seves sessions, amb veu i sense vot, les Regidores, senyores 
Glória Récio Díaz i Mª José Mont Rieiro. 
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 Segon.- Comunicar aquesta resolució a tots els Regidors i Regidores 
afectats, als Portaveus dels Grups Polítics Municipals i als Caps dels diferents 
Serveis Municipals, pel seu coneixement i efectes. 
 
 Tercer.- Donar compte al Ple d’aquesta resolució, en la sessió 
extraordinària que es convoqui per donar compliment al que preveu l’article 
23.7 del ROM, en concordança amb l’article 38 del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals.” 
 
 
 3.6.- Decret núm. 4357/04 de data 16 de setembre. 
 
 “Vist el Decret 3696/2003, dictat per l’Alcaldia el dia 25 de juny, pel 
qual es nomenen els Presidents delegats de les Comissions Informatives de 
caràcter permanent i específic, adscrivint-se a elles els Vocals corresponents, 
posteriorment modificat per Decret 2180/2004, de 14 de maig. 
 
 Vist l’escrit presentat pel Portaveu del Grup Municipal del Partit 
dels Socialistes de Catalunya, en el qual demana el canvi de representants del 
seu Grup Polític en les Comissions Informatives d’Urbanisme, Manteniment, 
Serveis i Medi Ambient, de Patrimoni Arquitectònic i Històric Artístic i de 
Serveis a la Persona. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Modificar el Decret 3696/2003, dictat per l’Alcaldia el dia 
25 de juny i posteriorment modificat per Decret 2180/2004, de 14 de maig, 
pel qual s’adscrivia a diversos Regidors i Regidores a les diferents Comissions 
Informatives municipals, deixant sense efecte els nomenaments efectuats el 
seu dia relatius a la representació del Grup Polític del Partit dels Socialistes de 
Catalunya en les Comissions Informatives que a continuació es relacionen, 
adscrivint en el seu lloc, amb efectes dia 1 d’octubre de 2004, als Regidors i 
Regidores que es citen: 
 
 
COMISSIÓ INFORMATIVA 

 
REGIDOR/REGIDORA SORTINT 

 
REGIDOR/REGIDORA ENTRANT 

 
OBRES, URBANISME, MANTENIMENT, 
SERVEIS I MEDI AMBIENT  
 

 
JOSÉ LUIS MORLANES GALINDO 
 
JORDI GARCIA GUITART 

 
VICENÇ BADENES TEIXIDÓ 
 
Mª JOSÉ MONT RIEIRO 

 
PATRIMONI ARQUITECTÒNIC I HISTÒRICO-
ARTÍSTIC 

 
JOSÉ LUIS MORLANES GALINDO 
 
JORDI GARCÍA GUITART 

 
VICENÇ BADENES TEIXIDÓ 
 
Nª JOSÉ MONT RIERO 

 
SERVEIS A LA PERSONA 

 
Mª JOSÉ MONT RIEIRO 

 
JORDI GARCÍA GUITART 
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 Segon.- Comunicar aquesta resolució als Presidents i als Regidors 
afectats, així com als Secretaris de les esmentades Comissions, pel seu 
coneixement i efectes. 
 
 Tercer.- Donar compte al Ple d’aquesta resolució, en la pròxima 
sessió que tingui lloc.” 
 
 
 Intervé seguidament  el senyor Alcalde manifestant que els punts 
3.4, 3.5 i 3.6 fan referència a allò que vaig comentar als Grups Municipals dels 
últims canvis que, evidentment, han generat unes noves delegacions i per 
aquest motiu, doncs s’ha tingut que fer un nou decret de delegacions.  En el 
cas de la modificació de la Junta de Govern Local per l’assistència, amb veu 
però sense vot, de la senyora Mª José Mont Rieiro i el tema de la modificació 
de les Comissions Informatives, és fruit d’aquesta nova redistribució del 
cartipàs municipal. Hi ha alguna pregunta  o alguna observació? 
 
 Pren la paraula a continuació la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que en 
quant als canvis –ja sap que això són decrets- però sí que vol manifestar el seu 
posicionament, perquè vostè sap, senyor Alcalde, que el Partit Popular s’ha 
mantingut -crec que suficientment- comprensiu amb tots els canvis que s’han 
realitzat al llarg d’aquest mandat -que han sigut bastants-. Penso que hem 
mantingut una posició bastant tranquil·la i comprensiva, però crec que ja hem 
arribat a un punt que hem de dir el que hem de dir, perquè som el partit de 
l’oposició i, per tant, hi ha coses que no compartim.  
 
 En un curt espai de temps, des de les eleccions fins aquí, s’han 
donat de baixa o s’han canviat d’àrea persones que, a part de no compartir 
nosaltres els seus plantejaments i tenir algunes vegades els nostres “rifirrafes 
polítics” entenem que eren persones, doncs, amb una certa valia i amb una 
certa precisió i coneixements de les àrees. 
 
 Nosaltres, des d’un principi, -des de que el aleshores Alcalde Sr. 
Montilla  i ara Ministre- va deixar d’alguna manera -entre cometes, dic perquè 
no hem d’alguna manera explotat això,- l’Alcaldia de Cornellà no complint el 
compromís electoral que tots tenim quan anem en unes llistes, nosaltres ens 
hem mantingut fins ara crec que correctament, penso que d’una manera que, 
bé, no totes les vegades vostès s’han comportat amb nosaltres d’aquesta 
manera tan comprensiva.  
 
 Per a nosaltres tots els departaments d’aquest Ajuntament són 
importants, però és evident que per a que qualsevol administració funcioni 
correctament, la bona marxa de les seves àrees i sobretot algunes que vaig a 
dir són més imprescindibles que altres. Per tant, el nostre plantejament és que 
no es pot estar canviant a mig mandat persones que dirigeixen o que haurien 
de ser el motor d’aqueixes àrees molt importants com són Hisenda, 
Urbanisme, Ensenyament, Seguretat Ciutadana -que és la de Via Pública a la 
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que avui traslladem una persona que jo crec que ho coneix bé-. Després 
parlarem també de Medi Ambient, perquè també a Medi Ambient hi ha canvis.  
 
 Llavors, em vaig a centrar només en aquestes que crec que són les 
més importants, encara que per a mi totes són importants. Seguretat 
Ciutadana m’agradaria saber que té que veure o que té de relació Seguretat 
Ciutadana i Ensenyament perquè ambdues ara van a compartir Regidor. Estic 
bastant confusa. Com ho va a fer? Què té a veure la problemàtica de la via 
pública amb la de l’ensenyament?, Crec que les persones que regeixen un 
Departament tenen que implicar-se en el coneixement i, a més, implicar-se en 
el dia a dia. A part, crec que el senyor Badenes, si no es fa un altre canvi, 
segueix portant el tema de Fontsanta, de Can Suris. No sé com ho va a fer, jo 
crec que vostè té plena dedicació, o si també es dedica una mica a l’empresa 
privada, però, encara que estigui tot el dia aquí, no cal dir que tindrà una 
feina de titans, tinc els meus dubtes de que aquests Departaments vagin a 
funcionar, almenys com funcionen ara, que no és bé.  
 
 Des d’avui, Alcalde, li diem, l’exigim, en la mesura que podem, en la 
mesura que representem als ciutadans de Cornellà que es deixi de fer canvis 
ja. Ja no és hora de canvis, ja s’han fet, inclus tres vegades, i comencin a 
funcionar com a Administració. No és el mateix el panorama meravellós que 
vostès ens venen en el Cornellà Informa i en el que es promouen 
constantment, que el que viuen el ciutadans dia i dia i els problemes que 
tenen sense resoldre en aquestes àrees a les que jo he nomenat concretament, 
sobretot Via Pública, Seguretat Ciutadana i Ensenyament – tenint en compte 
els Serveis Socials que això és la meva mania persecutòria des del principi-. 
 
 Llavors, li pregaria o l’exigiria com a “jefa” de l’oposició, per que en 
aquest moment jo crec que sóc la “jefa de l’oposició”, que comencin a treballar, 
-sense acritud, com deia aquell bon senyor que està en “el retiro”-. Som pocs 
Regidors, però anem a portar un control exhaustiu de les funcions i del temps 
que dediquen els Regidors, -els Tinents d’Alcalde- a les seves àrees. No anem a 
fer concessions ni critiques molt dures, fins ara havíem mantingut una posició 
bastant dialogant -i jo crec de cooperació- però, a partir d’ara, anem a canviar 
una mica el tema. Només era dir el posicionament que anem a prendre. 
 
 Intervé seguidament el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
a dir que farà una única reflexió. Crec que quan es canvia, depèn dels motius i 
el perquè, sempre està bé, i en aquest cas beneficia a l’organització. I beneficia 
perquè en els objectius que tenim plantejats, els projectes que tenim 
plantejats, la importància d’aquesta àrea que vostè comenta està reforçada en 
l’atenció per la presència del Tinent d’Alcalde, i d’una Regidora Delegada. Però, 
a més a més, jo entenc la seva rigidesa, nosaltres som més flexibles i entenem 
que les coses es poden modificar, es poden alterar. Encara no estem a meitat 
del mandat, falta molt. I aquest camí que jo vaig oferir a tots els Grups de 
dialogar, és el que hem fet en aquests últims mesos i, a més a més, quant als 
canvis, la nostra intenció és explicar el per què i sense cap tipus de necessitat 
d’amagar res.  
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 La situació que es produirà en el futur, doncs ja ho dirà el futur, 
perquè crec que la maduresa, la solidesa i l’experiència de les persones que 
estan davant d’aquesta àrea els permetrà combinar una prioritat que és el 
tema de l’educació amb una altra prioritat que és el tema de les polítiques de 
proximitat, del benestar de les persones en referència al manteniment i a la 
seguretat de la ciutat. Però més que a la seguretat, a la convivència, i com per 
a nosaltres una de les prioritats és aquesta convivència, doncs, combinar 
l’Educació, la Guàrdia Urbana i els recursos que tenim a Manteniment per 
parlar de convivència i civisme, em sembla en una política progressista, millor 
que alguns que només parlen de seguretat i ho entenen com un recurs, no de 
prevenció, sinó de repressió. Per això ja comprenem que no entenguin el 
perquè no podem combinar, però nosaltres sí que tenim aquesta capacitat, 
fruit de les nostres inquietuds i de les nostres ideologies. 
 
 A continuació pren la paraula la senyora Mª Isabel Espinosa, com a 
Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que ella no és rígida, és 
molt seria en el treball i complidora, i el meu Partit també, això per un costat. 
En la seguretat ciutadana, sens dubte, que la convivència és important, però 
crec que si pregunta, en aqueixa convivència ciutadana, que tant se’ls hi 
omple la boca, preguntin a la gent i veuran com prefereixen estar segurs a la 
seva casa i no que entrin per la finestra i els hi tirin “spray” i es quedin fregits 
mentre els hi buiden la casa. La convivència queda molt maca en el diàleg, 
però a la hora de la veritat, quan succeeixen aquestes coses -i en Almeda han 
succeït vàries vegades- inclus han entrat identificant-se com a Policia Nacional 
i han deixat la casa buida, doncs, això és el que no té que succeir i això és el 
que no vol el Partit Popular, no vol repressió, vol seguretat i tranquil·litat per 
als seus ciutadans. Només això. 
 
 Pren la paraula novament el senyor Alcalde per manifestar que no 
tornaré a fer amb vostè un debat sobre quines són les competències de 
l’Ajuntament en aquest camp i qui té altres competències. Ja hem fet un 
extens debat en els últims anys i, per tant, si no ho ha entès doncs, cap 
problema. 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’INTERIOR I COMERÇ 
 
 
 4.- Aprovar el Plec de Condicions Jurídiques i Econòmiques-
Administratives, i Tècniques, regulador de l’atorgament de l’ús privatiu 
del terreny municipal situat a l’extrem sud de l’illa d’Equipaments 
Almeda, per a la construcció i explotació d’un hotel, mitjançant la cessió 
d’un dret de superfície. 
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 DICTAMEN 
 
 “Vist el Plec de Condicions Jurídiques i Económiques-
Administratives regulador de l’atorgament de l’ús privatiu del terreny 
municipal situat a l’extrem sud de l’illa d’Equipaments Almeda, per a la 
construcció i explotació d’un hotel, mitjançant la cessió d’un dret de 
superfície. 
 
 Vist així mateix l’informe del Contractació-Patrimoni i Secretaria 
General. 
 
 Aquesta Comissió Infomativa d’Interior i Comerç proposa al ple de 
l´Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar el Plec de Condicions Jurídiques i Econòmico-
Administratives, i Tècniques, regulador de l’atorgament de l’ús privatiu del 
terreny municipal, situat a l’extrem sud de l’illa d’Equipaments Almeda, per a 
la construcció i explotació d’un hotel, mitjançant la cessió d’un dret de 
superfície, així com la documentació tècnica i plànol que figuren com annex I, 
II, i III al present acord. 
 
 Segon.- Aprovar la convocatòria de concurs per l’adjudicació de 
cessió del dret de superfície. 
 
 Tercer.- Anunciar la licitació i sotmetre l’esmentat Plec a exposició 
pública, de forma simultània, durant un termini de 30 dies, mitjançant la 
inserció del corresponents anuncis al Butlletí Oficial de la Província i Diari 
Oficial de la Generalitat, a efectes de possibles reclamacions. 
 
 En cas de produir-se reclamacions contra el Plec de Condicions la 
licitació s’ ajornarà quant resulti necessari.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa una explicació del dictamen, 
manifestant que, com ja es va explicar a la Comissió Informativa, el que faríem 
és aprovar aquest Plec de Condicions que regula aquesta construcció i 
explotació d’un hotel mitjançant la cessió del dret de superfície a la zona de 
l’extrem sud de l’illa d’Equipaments Almeda –perquè ens entenem més 
fàcilment és a on estava abans ubicada la discoteca Piràmide- i també 
s’aprova la convocatòria del concurs per la adjudicació d’aquest dret de 
superfície. 
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 Intervé seguidament la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que vam sol·licitar el 
Plec de Condicions i, a dia d’avui, no el tenim. Nosaltres ho sentim però, sense 
veure documentació, no votem. 
 
 Respon el senyor Sergio Fernández que li pot dir que el té des de 
aquest matí, perquè l’he enviat a tots el Grups, per la qual cosa el té des de les 
dotze i mitja del matí, en l’ordenador per e-mail. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, 
ECONOMIA I HISENDA 
 
 5.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdit número 
24/2004 del pressupost de l’Ajuntament, per crèdit extraordinari i 
suplement de crèdit finançat amb càrrec al Romanent de Tresoreria, 
baixes per anul·lació de despeses i nous ingressos. 
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 DICTAMEN 
 
 “Vistes les sol·licituds de modificació de crèdits de l’Àrea 
d’Urbanisme, Via Pública i Serveis de suplement crèdit i crèdit extraordinari 
amb càrrec al Romanent de Tresoreria i nous ingressos, per un import total de 
441.471,38 є. 
 
 Vista la sol·licitud de modificació de crèdit del Departament de 
Benestar Social, de suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de 
Tresoreria, motivada per atendre les necessitats plantejades per la Cap 
Tècnica de Benestar Social, per un import de 45.000 є 
 
 Atès el que disposa l’article 177 del Real Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei Reguladora d’Hisendes 
Locals i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2004. 
 
 Atès l’informe favorable de la Intervenció Municipal. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, vist el 
dictamen favorable de l’esmentada Comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits 24/2004 per 
crèdit extraordinari i suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de 
Tresoreria, baixes per anul·lació de despeses i nous ingressos, que es proposa, 
segons el següent detall i resum per capítols: 
 
 
ESTAT DE DESPESES 

  CONSIGNACIÓ CONSIGNACIÓ

PARTIDA DESCRIPCIÓ ACTUAL ALTES BAIXES FINAL

11.222D0.21000 SENYALITZACIÓ 45.561,00 15.000,00 0,00 60.561,00

12.431B0.21301 REP. CALEFACCIÓ I AIRE CONDICIONAT 73.440,00 60.000,00 0,00 133.440,00

12.431B1.22700 C.P.S./NETEJA CENTRES 2.631.393,00 63.000,00 0,00 2.694.393,00

13.432D0.6110304 
MILLORES JARD.,ESCULT.I ESPAIS
DEGRADATS 170.000,00 34.000,00 0,00 204.000,00

13.432E0.21401 REPARACIÓ PARC MÒBIL (A) 24.480,00 15.000,00 0,00 39.480,00

13.511A0.21000 REPARACIO VIES PUBLIQUES 135.120,00 3.000,00 0,00 138.120,00

14.422B1.6320100 ESCOLES PUBLIQUES 602.127,00 3.000,00 0,00 605.127,00

14.431A0.6320117 REFORMA TORRE C/AMETLLER 120.533,00 3.000,00 0,00 123.533,00

14.432B0.6110413 REMODELACIO CARRERS I PLACES 865.424,68 12.000,00 0,00 877.424,68

14.432B1.22706 ASSITENCIA TECNICA/VIA PÚBLICA 20.600,00 4.000,00 0,00 24.600,00

32.315P2.22706 TREBALLS TECNICS/GENT GRAN 75.355,00 25.000,00 0,00 100.355,00
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32.315P5.48000 AJUTS/ADULTS 38.000,00 20.000,00 0,00 58.000,00

51.432B0.62202 
REHABILITACIÓ CAN SURIS 2ª FASE
(INC.03) 292.368,00 0,00 23.952,39 268.415,61

51.432B0.6320123 
REHABILITACIÓ CAN SURIS 1ª FASE
(INC.01) 152.652,06 23.952,39 0,00 176.604,45

51.511A0.6010454 
URBANITZACIÓ PASSATGE DELS
ROSERS 0,00 124.518,99 0,00 124.518,99

52.431C0.48990 
TRANSF.ASCENSORS 
CTAT.PROPIETARIS 360.000,00 81.000,00 0,00 441.000,00

 TOTAL DESPESES  486.471,38 23.952,39

  
  

ESTAT D'INGRESSOS 

  PREVISIÓ PREVISIÓ

CONCEPTE DESCRIPCIÓ ACTUAL ALTES BAIXES FINAL

71.770.00 
TRANSFERENCIA CAPITAL  EMPRESES
PRIVADES  0,00 93.389,20 0,00 93.389,20

71.870.00 
ROMANENT TRESORERIA/CREDIT
EXTR. 1.162.267,94 31.129,79 0,00 1.193.397,68

71.870.01 ROMANENT TRESORERIA/SUPL.CREDIT 2.636.535,86 338.000,00 0,00 2.974.535,91

 TOTAL INGRESSOS  462.518,99 0,00

  

 
 
RESUM PER CAPÍTOLS 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
 ALTES BAIXES 
 
CAP. II.- COMPRA BÉNS I SERVEIS 185.000,00 0,00 
CAP. IV.- TRANFERÈNCIES CORRENTS 101.000,00 0,00 
CAP. VI.- INVERSIONS REALS 200.471,38 23.952,39 
 
 TOTAL 486.471,38 23.952,39 
 
 
 
ESTAT D’INGRESSOS 
 
 ALTES BAIXES 
 
CAP. VII.- TRANSFERÈNCIES DE CAPITAL 93.389,20 0,00 
CAP.VIII.- ACTIUS FINANCERS 369.129,79 0,00 
 
 TOTAL 462.518,99 0,00 
 
 
 Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts 
en l’article 169 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que 
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora d’Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa 
una explicació del dictamen manifestant que és una modificació de crèdit a 
proposta de l’Àrea d’Urbanisme Via Pública i Serveis i del Departament de 
Benestar Social per uns imports, correlativament, de 441.000.- euros  i 
45.000.- euros respectivament, que es finança amb càrrec a una baixa de 
partides de 24.000.- euros i altes amb càrrec a romanent i a transferències de 
capital per 462.000.- euros . Les partides més significatives de la modificació 
són aquelles relacionades amb el manteniment d’edificis, com poden ser 
escoles, aire condicionat o jardineria, també al compliment d’un compromís 
d’un conveni amb els industrials del carrer Rosèrs, per urbanitzar aquest 
carrer de forma conjunta, és a dir, ells aporten una quantitat prou important i 
l’Ajuntament la resta, -com ha estat negociat pel Departament de Via Pública. 
 
 I finalment una millora del finançament dels ajuts a adults i dels 
treballs tècnics de Benestar Social de 45.000.- euros. 
 
 A continuació intervé el Regidor del Grup Municipal del PP, senyor 
Manuel Jesús Casado Ruiz, per manifestar que el seu Grup va a votar en 
contra d’aquesta modificació, ja no per les partides que en concret es 
modifiquen, perquè portem diferents mandats, al·legant una major dotació per 
a Serveis Socials, sinó pel fet que després de ja quasi deu mesos 
transcorreguts d’aquest any, el Pressupost que es va debatre, que es va 
aprovar per al 2004, ha sofert immenses modificacions, cosa que fa que un ja 
no entengui si es debat el pròxim Pressupost per al 2005, amb el fet de que en 
el 2005 es complirà o es farà com sempre, que tenim un Pressupost a final de 
mandat i altre és el que es debat.  
 
 Llavors, torno a dir, no és que estiguem en contra de la modificació 
amb les altes per algunes partides, però sí en contra de la continua 
modificació del Pressupost. A més, entenem que no sempre que es modifiquen 
els Pressupostos és per un fet extraordinari, i creiem que hi ha raons que 
poden ser pressupostades, evidentment, des de un principi. 
 
 Intervé seguidament el President Delegat de la Comissió Informativa 
de Planificació Economia i Hisenda, Sr. Jose Luis Morlanes, per respondre 
que, en atenció al Regidor del Partit Popular, sé que ells no voten en contra de 
que donem més ajudes a les persones grans necessitades, perquè seria 
políticament incorrecte, però la realitat és que al votar en contra de la 
modificació, ho fan.  
 
 En segon lloc, tal com vaig explicar en la Comissió Informativa, el 
Tinent d’Alcalde d’Hisenda també està en contra de les modificacions de crèdit, 
ara bé, si resulta ser que es tanca un conveni per asfaltar un carrer que no 
esta asfaltat en el Polígon Industrial, i els senyors ciutadans, empresaris en 
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aquest cas, estan disposats a fer un esforç, pràcticament del 75% de la 
inversió, l’Ajuntament no els hi pot dir “ala asfalta”. I quan vam començar el 
Pressupost, doncs, això, efectivament, no estava previst. El mateix  que si es 
posen més aules en marxa de les que van acabar l’any passat, és a dir, 
nosaltres no tenim la capacitat de saber exactament si en un any 
s’incrementen els nens que es matriculen i demanen més aules en els col·legis 
i, per tant, hi ha que incrementar la partida de neteja. Per tant, puc entendre 
aqueixa posició formal, però no comparteixo el fons, perquè aquí no hi ha res 
del que es faci que s’hagi pogut preveure anteriorment. Home, sempre podria 
dir: “si pressuposto un 50% més que l’any passat, a veure què passa”. Però 
llavors, sap què passaria? que es gastaria un 50% més, i, per tant, és més 
prudent incrementar les partides, -com hem fet- tenint com a referència l’any 
anterior i davant de situacions extraordinàries, doncs, prendre decisions. 
També vull dir que la modificació de crèdit que aquí portem avui escassament 
és l’1 per cent del Pressupost i que el conjunt de modificacions de crèdit 
escassament hauran superat 4,50 del Pressupost, per tant, en qualsevol 
empresa –i ho dic per pròpia experiència- un pressupost que és una declaració 
d’objectius, que oscil·li en torn a un 4 o 5 per cent, doncs, és un pressupost 
que està ben executat, sobretot si els ingressos i les despeses han oscil·lat més 
o menys en la mateixa quantitat. La previsió a priori d’un any, amb lo 
complicada que és una ciutat, al cent per cent, jo penso que és impossible i 
així ho vaig manifestar en la Comissió Informativa. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Regidor del Grup Municipal del PP, 
senyor Manuel Jesús Casado Ruiz, per expressar que, en quant al seu 
aclariment de que han votat en contra a l’ajuda, jo també li he d’aclarir que 
nosaltres vam votar en contra del Pressupost 2003 precisament per la poca 
dotació que tenia Serveis Socials i no ens van donar la raó. Ara ens l’esta 
donant en referència al 2003, o potser com hi havia un altre Tinent d’Alcalde, 
ho tenim que discutir amb ell. Però, certament, votem en contra precisament 
per això, per la poca dotació,  igual ara estan corregint els errors de fa un any. 
I en quant a que no es pot, si li parlo de memòria, em sembla que un 4,50 
d’augment del Pressupost de l’Ajuntament de Cornellà, -i li parlo de memòria- 
li dic que em sembla que està al voltant dels 400 o 500 milions de pessetes. 
 
 Intervé novament el Sr. Jose Luis Morlanes, per indicar que hi ha 
Grups que ni tan sols encerten quan corregeixen. En aquest cas, no sols es 
van equivocar en votar en contra del Pressupost que tenim avui, -que és el que 
necessitava la ciutat- sinó que ni tan sols endevinen quan segueixen votant en 
contra de que es millori l’ajuda domiciliària, és a dir, nosaltres no tenim 
capacitat i no sabem si finalment i en lloc de cent vint ajudes un any per 
especial necessitat hi haurà cent vint-i-cinc. El que sí que tenim és la 
sensibilitat per a no deixar a aqueixa gent sola i la responsabilitat de portar la 
modificació de crèdit aquí. 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 6.- Delegació de les facultats de gestió i recaptació de l’Impost 
sobre Vehicles de Tracció mecànica i de les multes de trànsit a la 
Diputació de Barcelona. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’acord adoptat pel Ple de l’Ajuntament en data 27 de febrer de 
1991, d’aprovació d’un conveni amb l’Organisme Autònom Local de Gestió 
Tributària de la Diputació de Barcelona (actualment Organisme de Gestió 
Tributària, ORGT), per a la realització de les funcions de recaptació en període 
executiu de tots els deutes corresponents als tributs locals i preus públics que 
pugui liquidar l’Ajuntament, així com de qualsevol altre recurs de dret públic 
si l’Ajuntament ho sol·licita. 
 
 Atès que la Junta de Govern de l’ORGT en data 13 de maig de 1999, 
va modificar els criteris per a acceptar la delegació de competències en matèria 
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de recaptació de multes de trànsit, condicionant aquesta acceptació a la 
realització de les funcions de recaptació en període voluntari i executiu d’un o 
més dels impostos obligatoris, això és, l’Impost sobre Béns Immobles, l’Impost 
sobre Activitats Econòmiques i l’Impost sobre Vehicles de Tracció Mecànica, a 
més a més, de les funcions de recaptació executiva actualment delegada. 
 
 Atès que en el mateix acord s’establia el 31 de desembre de 2000 
com a data límit per a acceptar càrrecs de multes imposades pels ajuntaments 
que no compleixin les condicions establertes en el punt anterior. 
 
 Atès que trobant-se l’Ajuntament de Cornellà en aquesta situació, 
des de l’esmentada data l’ORGT no ha acceptat cap dels càrrecs tramesos per 
l’Ajuntament de recaptació en període executiu de multes de trànsit. 
 
 Atès que aquesta situació ha comportat en la pràctica que la 
recaptació en període executiu de les multes de trànsit no es realitzi, amb el 
subsegüent perjudici econòmic per a l’Ajuntament. 
 
 Atès doncs que per a subsanar aquesta situació s’han analitzat les 
dues possibles solucions, acceptar les noves condicions adoptades per l’ORGT 
o bé realitzar la recaptació executiva de multes de trànsit directament amb els 
mitjans propis, considerant-se més eficaç i eficient la primera de les 
alternatives esmentades i, per tant, més beneficiosa per a l’Ajuntament. 
 
 Vistos els informes de Tresoreria, Secretaria i Intervenció. 
 
 Vist el que disposen els articles 7 i 8.4 del Text refós de la Llei 
reguladora de les hisendes locals, aprovat per Reial Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març i 106.3 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de 
règim local, es proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Delegar a la Diputació de Barcelona, per a la seva 
realització a través de l’Ens instrumental constituït a aquest efecte i 
denominat Organisme de Gestió Tributària de la Diputació de Barcelona, a 
l’empara del que preveu l’article 7 del Text refós de la Llei reguladora  de les 
hisendes locals, aprovat per Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, les 
facultats de gestió i recaptació de l’Impost sobre Vehicles de Tracció Mecànica, 
que a continuació s’especifiquen: 
 
a) Concessió i denegació d’exempcions i bonificacions. 
b) Realització de liquidacions per determinar els deutes tributaris. 
c) Elaboració i emissió de padrons i documents cobratoris. 
d) Pràctica de notificacions col·lectives en valors-rebut i notificacions 

individuals en els liquidacions per ingrés directe. 
e) Dictar la provisió de constrenyiment. 
f) Recaptació dels deutes, tant en període voluntari com executiu. 
g) Liquidació d’interessos de demora. 
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h) Resolució dels expedients de devolució d’ingressos indeguts. 
i) Resolució dels recursos que s’interposin contra els actes anteriors. 
j) Qualsevol altre acte necessari per a l’efectivitat dels anteriors. 
 
 Segon.- Delegar en la Diputació de Barcelona, per a la seva 
realització a través de l’ens instrumental constituït a aquest efecte i denominat 
Organisme de Gestió Tributària de la Diputació de Barcelona, a l’empara del 
que es preveu a l’article 7 del Text refós de la Llei reguladora de les hisendes 
locals, aprovat per Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, les facultats 
municipals relatives a la gestió i recaptació de multes de trànsit, que es 
relacionen a continuació: 
 
a) Expedir els documents de notificació de les denúncies, en base a les dades 

facilitades per l’Ajuntament i a la consulta del registre provincial de 
vehicles. 

b) Notificar les denúncies formulades pels agents municipals. 
c) Notificar les sancions imposades per l’Alcalde u òrgan municipal competent. 
d) Expedir provisions de constrenyiment. 
e) Recaptar en període voluntari i executiu les multes. 
f) Liquidar interessos de demora. 
g) Concedir i denegar ajornaments i fraccionaments de pagament. 
h) Resolució dels expedients de devolució d’ingressos indeguts. 
i) Resolució dels recursos que puguin interposar-se contra actes del procés 

recaptatori. 
j) Qualsevol altre acte necessari per a l’efectivitat dels anteriors. 
 
 Tercer.- La durada o termini per al qual s’acorda la present 
delegació de funcions s’estableix en un període de dos anys comptadors a 
partir de l’u de gener de 2005, prorrogable per reconducció tàcita d’any en 
any, la qual es produirà, llevat que qualsevol d’ambdues administracions 
acordin deixar sense efecte l’esmentada delegació, el que haurà de notificar-se 
en un termini no inferior a sis mesos abans del cessament. 
 
 Quart.- L’Ajuntament podrà emanar instruccions tècniques de 
caràcter general i recavar, en qualsevol moment informació sobre la gestió, en 
els terminis previstos a l’article 27 i concordants de la Llei 7/85, de dos 
d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local. 
 
 Cinquè.- Per a la realització i execució de les funcions delegades, la 
Diputació de Barcelona s’atendrà a l’ordenament local, així com a la normativa 
interna dictada per aquesta, en virtut del que preveu l’article 7.3 del Text refós 
de la Llei reguladora de les hisendes Locals, aprovat per reial decret legislatiu 
2/2004, de 5 de març i de les seves pròpies facultats d’autorganització per a la 
gestió dels serveis atribuïts. 
 
 Sisè.- Aprovar les minutes de conveni annexes, a subscriure entre 
l’Ajuntament i la Diputació de Barcelona i facultar a l’Alcalde per a la seva 
signatura. 
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 Setè.- El present acord haurà de notificar-se a la Diputació de 
Barcelona, als efectes que, per la seva part, es procedeixi a l’acceptació de la 
delegació ara conferida. 
 
 Vuitè.- Un cop acceptada la delegació per la Diputació de 
Barcelona, el present acord es publicarà al Butlletí Oficial de la Província, i en 
el de la Comunitat Autònoma per a general coneixement, d’acord amb el 
previst a l’article 7.2 del Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, 
aprovat per reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa 
una explicació del dictamen indicant que serà molt breu perquè ja ha passat 
per la Comissió Informativa. Vosaltres sabeu que, per definició legal, no podem 
cobrar en executiva les multes a les persones que no són ciutadans de la 
nostra ciutat i, per tant, ens vàrem dirigir al Servei de Recaptació de la 
Diputació de Barcelona, per demanar-los-hi que es facin càrrec de la gestió en 
executiva de les multes d’aquelles persones que no són ciutadans de Cornellà. 
No tant per un afany recaptatori com per la pedagogia que entranya tota 
sanció per fer un acte impropi. Vàrem parlar amb el Servei de Recaptació de la 
Diputació i ens vàrem informar de que, habitualment per fer-se càrrec de 
l’executiva de les multes, com que és un procediment molt car i molt 
antieconòmic per mantenir l’equilibri financer de l’organisme, que és públic, el 
que demanaven als Ajuntaments és la cessió de la gestió d’un tribut. Vàrem 
analitzar amb els serveis tècnics de l’Ajuntament la importància de que les 
sancions per infracció de tràfic es cobressin i de tenir la plena capacitat 
d’actuar fins a l’executiva i vàrem analitzar els diferents impostos que tenim, i 
l’impost que menys informació aporta i que menys rellevant és pel 
funcionament ordinari, és el de vehicles, i, per tant, la proposta que fem al Ple 
és, per un cantó, la gestió d’aquest impost de vehicles i, a partir d’aquest 
moment arribarà fins a l’executiva –la recaptació executiva- i, per un altre 
cantó, transferir la gestió de les multes de trànsit plenament a l’Organisme de 
Gestió Tributària de la Diputació de Barcelona.  
 
 A continuació intervé el Regidor del Grup Municipal del PP, senyor 
Manuel Jesús Casado Ruiz  per manifestar que en aquest punt ens abstenim. 
I voldria fer-li una pregunta: si té facultats per delegar l’execució, no té 
facultat per executar? És una qüestió que desconec. 
 
 Pren la paraula novament el President de la Comissió Informativa 
de Planificació, Economia i Hisenda, Sr. Morlanes Galindo , per respondre que 
aquesta és una bona pregunta per a la Comissió Informativa a on van estar. 
Nosaltres no deleguem la recaptació executiva, deleguem tota la gestió. La 
recaptació executiva ens l’aporta l’Organisme al que cedim la recaptació en 
voluntària, i ajuntant la nostra capacitat per cedir en voluntària amb la seva 
per a l’executiva, tenim una capacitat plena. Per tant, és evident que no tenim 
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capacitat de realitzar l’executiva per aquells ciutadans que cometen 
infraccions de tràfic en la nostra ciutat i que són residents en altra ciutat.  
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES, URBANISME, 
MANTENIMENT, SERVEIS I MEDI AMBIENT 
 
 
 7.- Aprovar provisionalment la Modificació Puntual del Pla 
General Metropolità 1976, per la modificació de l’aprofitament a dues 
parcel·les d’equipaments públics, ubicades al Sector Destraleta i Fatjó. 
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 DICTAMEN 
 
 “Vist l’expedient de Modificació puntual del Pla General Metropolità 
1976 per la modificació de l'aprofitament a dues parcel·les d'equipaments 
públics, ubicades al sector Destraleta i Fatjó, de Cornellà de Llobregat. 
 
 Vist que data 27 de maig de 2004, el Ple de l’Ajuntament aprova 
inicialment l’esmentada modificació puntual, així com la seva publicació 
mitjançant inserció d'edicte en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona 
(en data 18-6-2004),  el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya (en data 
21-6-2004) i el Periodico de Catalunya (18 de juny de 2004), per un periòde 
d’un mes, no havent-se presentat durant aquest termini cap al.legació ni 
suggeriment. 
 
 Vist l’informe de la Cap del Departament Administratiu  
d’Urbanisme, Via Pública i Serveis, obrant a l’expedient. 
 

Atesos els articles 126, 127 i 128 , en relació a l’article 161 del 
Reglament de Planejament  de 23 de juny de 1978 ;  i articles 74, 83 i 94 de la 
Llei 2/2002, de 14 de març d’urbanisme de Catalunya.  
 
 Vistos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada als mateixos per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, i els articles 50.2.c) i 112.3.k) de la Llei Municipal i de Règim Local 
8/87, de 15 d'abril, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la 
Corporació Local, el President de la Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, 
Manteniment, Serveis i Medi Ambient, a proposta del Regidor Delegat de l’Àrea 
d’Urbanisme, Via Pública i Serveis proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels 
següents:  
 

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar Provisionalment la Modificació puntual del Pla 
General Metropolità 1976 per la modificació de l'aprofitament a dues parcel·les 
d'equipaments públics, ubicades al sector Destraleta i Fatjó, de Cornellà de 
Llobregat. 
 

Segon.- Ordenar la remissió de l'esmentat expedient, en el termini 
màxim d'un mes des de la data d'aprovació del present acord, a la Comissió 
Territorial d’Urbanisme de Barcelona, a efectes de la seva aprovació definitiva 
 Tercer.- Notificar el present acord en compliment de l’article 83.7 
de la Llei d’urbanisme a Catalunya els Ajuntament del Prat de Llobregat, 
l’Hospitalet de Llobregat, Sant Boi de Llobregat, Sant Joan Despí i Esplugues 
de Llobregat.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa una explicació del dictamen manifestant que aquest tema ha passat 
dues vegades per la Comissió Informativa i una vegada ja ha passat pel Ple. Si 
recordeu, al Sector Destraleta i Fatjó hi ha dues parcel·les, una d’elles està al 
costat d’una Masia que està en el Patrimoni, i està totalment envoltada d’una 
peça qualificada com a equipament, i després tenim un tros en Fatjó –allí on 
van arribar els Reis aquest any- que tot allò esta catalogat com a zona verda. 
El que fem és, pel tema de patrimoni i perquè també unificant un lloc, un 
edifici administratiu no faria nosa perquè no taparia una peça important del 
patrimoni, és fer un canvi de qualificació. On és zona verda ho convertim en 
equipament i el que és equipament ho convertim en zona verda, no tocant els 
metres sinó simplement protegint el tema de lo que són els voltants de la 
masia. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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 8.- Aprovar provisionalment el Pla Especial per modificació de 
l’ús de la parcel·la d’equipament docent (antic I.E.S. Verdaguer) i 
assignació d’ús al subsòl, situada a l’avinguda de Salvador Allende 
s/número. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’expedient del Pla especial per modificació de l'ús de la 
parcel·la d'equipament docent (antic I.E.S. Verdaguer) i assignació d’ús al 
subsòl, situada a l'avinguda de Salvador Allende s/número, de Cornellà de 
Llobregat.  
 
 Vist l'acord de la Junta de Govern Local de data 21 de juliol de 
2004, mitjançant el qual s’aprovava novament de forma inicial l’expedient del 
Pla especial per modificació de l'ús de la parcel·la d'equipament docent (antic 
I.E.S. Verdaguer) i assignació d’ús al subsòl, situada a l'avinguda de Salvador 
Allende s/número, de Cornellà de Llobregat, així com la seva publicació en el 
Butlletí Oficial de la Província de Barcelona (data 30-7-2004) Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya (data 2-8-2004) i en el Periodico de Catalunya (data 
2-8-2004), per un període d'un mes, no havent-se presentat durant aquest 
termini al·legacions. 
 

Vist l’informe de la Cap del Departament Administratiu 
d’Urbanisme, Via Pública i Serveis de data 16 de setembre de 2004, obrant a 
l’expedient. 

 
Atès l’article  83 de la Llei 2/2002, de 14 de març d’urbanisme.  

   
 Vistos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada als mateixos per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, i els articles 50.2.c) i 112.3.k) de la Llei Municipal i de Règim Local 
8/87, de 15 d'abril, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la 
Corporació Local, el President de la Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, 
Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
dels següents:  
 

ACORDS 
 Primer.- Aprovar provisionalment el pla especial per modificació de 
l'ús de la parcel·la d'equipament docent (antic I.E.S. Verdaguer) i assignació 
d’ús al subsòl, situada a l'avinguda de Salvador Allende s/número, de 
Cornellà de Llobregat. 
 

Segon.- Ordenar la remissió del mencionat pla especial a la 
Comissió Territorial d’Urbanisme de Barcelona, a efectes de la seva aprovació 
definitiva.”  
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa una explicació del dictamen manifestant que a on estava l’antic IES 
Verdaguer, es va acordar fer una residència, en aquell moment el que es va 
plantejar és aguantar l’edifici que hi ha, fer les modificacions pertinents i 
aprofitar-lo. Després es va veure que amb unes indicacions que feia la Llei, 
que s’ha de buidar una part de l’edifici, -per sota- perquè hi ha obligació de 
deixar unes places d’aparcament per a l’edifici i, a  més a més, s’ha de posar 
un mini tanatori per a la Residència més un lloc a on puguin anar les 
ambulàncies, i això encaria molt el mantenir l’edifici, i la gent amb la que 
estem parlant per a gestionar-lo després també deien que la distribució de 
l’edifici, -que evidentment és un edifici d’escola i no un edifici pensat per 
residència- també encarirà molt el fet de fer les obres. 
 
 A partir d’aquí, i comptant que era molt més barat enderrocar-lo i 
fer un edifici nou, el que vam pensar és enderrocar-lo, fer un edifici nou i 
aprofitar també per fer un aparcament a sota ja que, a més, de complir el fet 
de dotar més places d’aparcament al barri, també ens faria més fàcil i barat fer 
l’edifici a dalt i, a més a més, generaria també ingressos extres a l’Ajuntament  
per fer-lo. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
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Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE SERVEIS A LA 
PERSONA 
 
 
 9.- Acordar l’adhesió de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat a 
la Agenda 21, aprovada pel Plenari del Forum d’Autoritats Locals. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l'escrit de l'Àrea de Cultura de la Diputació de Barcelona, pel 
qual s'ens comunica l'acord plenari adoptat d'adhesió a l'Agenda 21 de la 
Cultura. 
  
 Atès que el 8 de maig de 2004, en el plenari del IV Fòrum 
d’Autoritat Locals per a la Inclusió Social de Portoalegre, reunit a Barcelona, 
es va aprovar la proposta de l’Agenda 21 de la Cultura, la qual pretén 
esdevenir en document orientador de les polítiques públiques de la cultura del 
segle XXI així com  instrument de referència que contribueixi al 
desenvolupament cultural de la humanitat  i és un document declaratiu que 
inclou compromisos concrets en relació amb la promoció de la diversitat 
cultural, l’accés als bens culturals, el finançament públic, els drets culturals 
individuals i col·lectius, i altres aspectes de les polítiques culturals locals.  
 
 Vist l’informe  del cap tècnic del departament de Cultura pel qual 
manifesta que la Diputació de Barcelona, a través de l’Àrea de Cultura, com a 
institució amb una llarga trajectòria en l’assessorament i l’orientació de les 
polítiques culturals dels municipis, manifesta la seva voluntat per a convertir-
se en l’instrument per a la integració dels criteris de l’Agenda 21 de la Cultura 
a les ciutats, especialment promovent el coneixement de l’Agenda 21 de la 
Cultura entre els ajuntaments i els agents culturals de la província de 
Barcelona i que aquesta voluntat s’estén en al paper d’instar els ajuntaments 
de la província de Barcelona a expressar la seva adhesió formal a l’Agenda 21 
així com incorporar els seus continguts als programes dels diversos serveis 
culturals de la Corporació, facultant al President delegat de les Àrees de 
Cultura i Govern Local per a la tramitació i signatura de qualsevol document 
relacionat amb l’Agenda 21 de la Cultura i proposa l’aprovació del 
corresponent acord per a la concreció dels continguts expressats.  
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 Atès que la Diputació de Barcelona té una llarga trajectòria en 
l'assessorament i l'orientació de les polítiques culturals dels municipis, 
especialment en l'el.laboració de plans integrals de cultura, els quals son uns 
bons instruments per a la integració dels criteris de l'Agenda 21  i la voluntat 
social d’ambdues institucions en potenciar les accions de tipus cultural 
adreçades a l’interès generals dels municipis, i especialment per al nostre 
municipi. 
 
 Per tot això el President de la Comissió de Serveis de la Persona  
proposa al Ple de l'Ajuntament  l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 
 Primer.-  Aprovar l’adhesió de l’Ajuntament de Cornellà a l’Agenda 
21 de la Cultura aprovada pel plenari del Fòrum d’Autoritats Locals per a la 
Inclusió Social. 
 
 Segon.- Incorporar els principis continguts d’aquesta diversos 
programas culturals de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat 
 
 Tercer.- Promoure el coneixement de l’Agenda 21 de la Cultura 
entre els agents culturals del municipi. 
 
 Quart.- Facultar al senyor Antonio Balmón Arévalo, Alcalde-
President de l’Ajuntament, perquè , assistit de la Secretaria d’aquest, senyora 
Carmen Alonso Higuera, per a la signatura de qualsevol document relacionat 
amb l’Agenda 21  de la cultura. 
 
 Cinquè.- Comunicar el present acord a la Diputació de Barcelona 
pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la Regidora Delegada de l’Àrea de Cultura, Cooperació, 
Solidaritat, Esports i  Joventut, senyora Rocío García Pérez, es fa una 
explicació del dictamen manifestant que la resolució aprovada per la Diputació 
de Barcelona del mes de juliol recollint l’acord a que va arribar el Plenari del IV 
Fòrum d’Autoritats Locals per la Inclusió Social de Portoalegre reunit a 
Barcelona, recull la recomanació de que tots els Ajuntaments ens adherim a la 
Agenda 21 de la Cultura. Com suposo heu pogut veure als mitjans de 
comunicació, no és nou, no és una cosa nova, fa molts mesos que se’n parla. 
El que pretén l’Agenda 21 de la Cultura és esdevenir un document orientador 
de les polítiques públiques i sobretot preservar en tots els municipis el valor 
dels governs locals per mantenir la multiculturitat i la diversitat com a eix 
central de la cultura d’un municipi.  
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 Bàsicament és això. Els documents els coneixeu tots, estan penjats 
a les pàgines webs. Simplement Cornellà el que fa és adherir-se a aquesta 
recomanació que fa la Diputació i d’aquesta manera ens adherim també als 
valors que recull l’Agenda 21 de la Cultura. A partir d’ara, doncs, anirem 
veient, anirem esperant una mica què diuen aquestes Administracions i què 
ens recomanen.  
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 
 10.- Ratificar la proposta de modificació dels Estatuts 
reguladors del Consorci LOCALRET, aprovada per la seva Assemblea 
General en data 31 de gener de 2004. 
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 DICTAMEN 
 
 “Vista la proposta efectuada per acord de l'Assemblea General del 
Consorci Localret, de 31 de gener d'aquest any, d'aprovar inicialment la 
modificació dels seus Estatuts reguladors, mitjançant l’aprovació d’un nou 
Text Refós, i de donar a tots els seus membres associats un termini de tres 
mesos perquè presentin les esmenes que estimin convenients. 
 
 Atès que aquest Ajuntament es membre del Consorci Localret, en 
virtut d’acord plenari adoptat amb data 24 de juliol de 1997. 
 
 Atès que la modificació dels Estatuts que es vol dur a terme suposa 
una modificació de diversos articles del text, que es fonamenta, tant en la 
necessitat d'adaptar-li a les noves previsions legislatives, com d'introduir 
determinats aspectes de caire organitzatiu derivats de l’experiència adquirida 
durant els anys de funcionament del Consorci. 
 
 Atès que la reforma estatutària que es proposa descansa en el 
criteris següents: 
 

1. Voluntat d’adequar la norma estatutària a noves exigències i 
demandes de l’organització, però intentant conservar al màxim la 
voluntat fundacional del Consorci que s’expressa amb la definició 
general d’objectius i finalitats i amb el peculiar i complex sistema de 
representació dels municipis en els òrgans de govern del consorci. El 
criteri ha estat de mínima modificació. 

 
2. Mínima modificació dels objectius i finalitat del consorci. 

 
- S’han tret les referències directes al concurs del cable i la 

participació del Consorci en òrgans i meses de contractació 
derivats de la normativa del cable ja derogada. 

 
- S’incorpora una menció genèrica al foment de les TIC. 

 
- S’incorpora una referència específica al projecte Administració 

Oberta de Catalunya. 
 

- Es millora el redactat, per tal d’assumir la representació en 
accions jurídiques en defensa dels interessos de les entitats 
consorciades. 

 
- S’habilita al Consorci per a la prestació de serveis de 

telecomunicació. 
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3. Òrgans de govern: 
 

- Es suprimeixen les Juntes de Demarcació com a òrgans de govern 
del Consorci, però es mantenen com àmbits territorials per a la 
determinació de la representació i composició dels òrgans de govern 
del Consorci i per a la formació de la voluntat (sistema de votacions) 
dels òrgans de govern. 

 
- L’Assemblea General funcionaria en règim de Plenari i de Comissió 

Delegada, amb la idea de que el Plenari es reuneixi cada dos anys. 
 

- La Comissió Delegada de l’Assemblea General estaria integrada pel 
President, Vice-presidents, Consell d’Administració i els membres 
que ara integren les Juntes de Demarcació. 

 
- Es preveu la possibilitat d’ampliar els membres del Consell 

d’Administració fins un màxim de 28 membres en front dels 16 
actuals. 

 
- Es crea la Comissió Executiva, integrada pel President i els Vice-

presidents i amb l’assistència del Director General i amb les 
funcions d’assistència a la Presidència en l’exercici de les seves 
funcions i la realització del seguiment de la gestió ordinària del 
Consorci. Es preveu que es reuneixi amb una periodicitat mensual. 

 
4. Participació de Diputacions i Consells Comarcals. 
 

a) Es proposa establir un mecanisme de relació especial amb les 
Diputacions catalanes, que comportaria dos principals 
conseqüències: 

 
 La participació, amb veu però sense vot, de representants de 

les Diputacions en els òrgans de govern col·legiat del Consorci. 
 

 L’establiment d’un mecanisme de contribució econòmica en el 
funcionament del Consorci mitjançant una quota anual. 

 
b) Igualment es proposa establir un mecanisme de relació estable 

amb els Consells Comarcals, per tal de millorar l’acció i la relació 
del Consorci amb els petits municipis. 

 
 Creació estatutària d’una Comissió dels Consells Comarcals 

 
 Elecció, entre els Consells Comarcals participants, d’un 

representant de dita comissió al Consell d’Administració del 
Consorci i altres òrgans col·legiats de govern. 

 
 Participació dels Consells Comarcals a l’Assemblea General del 

Consorci. 
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 Establiment d’un mecanisme de contribució econòmica en el 

funcionament del Consorci, mitjançant una quota anual. 
 
5. Altres qüestions que es proposen modificar: 

 
 Es regula estatutàriament la Comissió Especial de Comptes, en 

els termes que ha vingut funcionant fins ara mitjançant acord 
de l’Assemblea. 
 

 Es perfecciona el redactat d’alguns articles referits al règim 
econòmic i financer del Consorci. 
 

 S’estableix la vinculació del Director General, mitjançant la 
figura del personal eventual de confiança. 

 
 Atès que examinades les modificacions estatutàries proposades, les 
mateixes s’ajusten al que disposa el Reglament d’Obres, Activitats i Serveis 
dels Ens locals, aprovat per Decret 179/1995, de 13 de juny, i la resta de 
disposicions legals per  les que es regeixen els Consorcis. 
 
 Atès que l’article 322 del Decret 179/1995, del Reglament abans 
esmentat, preveu que la modificació dels Estatuts del Consorci, amb l’acord 
previ del seu òrgan de govern, ha de ser ratificada pels ens consorciats i 
acordada amb les mateixes formalitats que per la seva aprovació. 
 
 Atès que l’article 313.2 del Reglament d’Obres, Activitats i Serveis 
dels Ens Locals preveu que els acords per aprovar i modificar els Estatuts del 
Consorci s’han d’adoptar amb el vot de la majoria absoluta de membres de la 
Corporació, per la qual cosa, i en aplicació de l’article 22.2.p), en relació amb 
el número 4 del propi article de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les 
Bases del Règim Local, correspondrà la seva aprovació al Ple de la Corporació 
de forma indelegable. 
 
 Atès que l’acord de ratificació, juntament amb la modificació dels 
Estatuts proposada, s’ha de sotmetre a informació pública pel termini de 
trenta dies, mitjançant anuncis que s’insereixin en el Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya. 
 
 Atès que segons disposa l’article 313.5 del Reglament d’Obres, 
Activitats i Serveis dels ens Locals de Catalunya, aprovat per Decret 
179/1995, de 13 de juny, un cop finalitzat el procediment, s’han de remetre 
els acords dels membres del Consorci, juntament amb els nous Estatuts, a la 
Direcció General d’Administració Local de la Generalitat de Catalunya, per tal 
que s’inscrigui la modificació en el Registre d’Entitats Locals de Catalunya. 
 
 Atès que en ares del compliment dels principis d’economia i celeritat 
que han de presidir les actuacions administratives, i en conformitat amb el 
que disposa l’article 15 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim 
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jurídic de les Administracions Públiques  i del Procediment Administratiu 
comú, procedeix efectuar a favor del Consorci una encomanda de gestió, per a 
què, en nom d'aquest Ajuntament porti a terme de forma unitària la publicació 
dels anuncis exigits per la legislació vigent, així com la remissió dels acords 
dels membres del Consorci, juntament amb els nous Estatuts, a la Direcció 
General d’Administració Local, amb el fi que s’inscrigui la modificació en el 
Registre d’Entitats Locals de Catalunya. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, vist l’informe número 30/2004, emès 
per la Secretària General el dia 21 de setembre, i en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, proposa al Ple de la Corporació l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Ratificar la proposta de modificació dels Estatuts 
reguladors del Consorci local LOCALRET, acordada per la seva Assemblea 
General en sessió plenària de 31 de gener de 2004, mitjançant l’aprovació del 
Text Refós estatutari que figura com a document annex al present acord i que 
s'aprova de forma simultània. 
 
 Segon.- Encomanar la gestió de la publicació dels anuncis exigits 
per la legislació vigent en relació a l’aprovació de la modificació estatutària, 
així com també la remissió dels acords dels membres del Consorci, junt amb 
els nous Estatuts, a la Direcció General d’Administració Local de la 
Generalitat de Catalunya, a efectes de la inscripció de la proposta de 
modificació en el Registre d’Entitats Locals de Catalunya. 
 
 Tercer.- Donar trasllat del precedent acord al Consorci local 
Localret, pel seu coneixement i efectes escaients.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa una 
explicació de la Moció indicant que, com ja va comentar, és una actualització 
dels Estatuts del Consorci i, evidentment, com nosaltres estem dintre d’aquest 
ens, doncs, tenim que aprovar també aquesta modificació. Fonamentalment és 
una actualització en relació a allò que preveu la Llei General de 
Telecomunicacions, també el que preveu la seva estructura orgànica i el seu 
règim de funcionament que afecta només a la seva vida quotidiana. I també es 
crea una Comissió especial pel tema dels Consells Comarcals, es regula 
formalment la Comissió Especial de Comptes, s’estableix que hi hagi un 
director general i es milloren molts dels preceptes dels estatuts referents al 
tema del règim econòmic i financer. Si recordeu, aquesta és una institució que 
es va constituir per intentar abordar tot el tema de desplegament de les xarxes 
de noves tecnologies i en aquests moments ja hi ha quasi vuit-cents 
Ajuntaments i Diputacions i Consells Comarcals de Catalunya.  
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 11.- Modificació de l’acord plenari de 19 de juny de 2003, 
relatiu a la designació dels representants d’aquest Ajuntament en el 
Consell Metropolità de l’Entitat Metropolitana del Transport. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Constituït el nou Ajuntament resultant de les Eleccions Locals 
convocades mitjançant Reial Decret 374/2003, de 31 de març, i establert el 
nou Cartipàs Municipal, el Ple d’aquest Ajuntament, mitjançant acord adoptat 
el dia 19 de juny de 2003, va procedir al nomenament dels representants 
municipals en els òrgans col·legiats de l’Entitat Metropolitana del Transport. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposa l’article 20.2.c) de la 
Llei 7/1987, de 4 d’abril, per la que s’estableixen i regulen actuacions 
públiques especial en la conurbació de Barcelona i en les Comarques 
compreses dins de la seva zona d’influència directa, correspon a aquest 
Municipi designar un representant municipal en el Consell Metropolità de la 
citada Entitat. 
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 Atès que es considera necessari ajustar la representació municipal 
en els òrgans col·legiats de l’esmentada Entitat a l’actual organització política 
d’aquest Ajuntament, a rel dels diversos canvis que en els últims mesos s’han 
produït en el règim de delegacions de l’Alcaldia. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat amb el que disposa el 
Decret 134/1987, de 24 d’abril, i en compliment de l’article 21 del Reglament 
Orgànic Municipal, en concordança  amb l’article 38.c) del Reglament 
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat 
per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre,  proposa al Ple l'adopció dels 
següents 
 

ACORDS 
 

Primer.- Modificar el punt primer de la part dispositiva de l’acord 
adoptat pel Ple de la Corporació el dia 19 de juny de 2003, pel qual es 
designava la representació d’aquest Ajuntament en el Consell Metropolità de 
l’Entitat Metropolitana del Transport, que quedarà redactat de la manera 
següent: 

 
“Primer.- Designar com a representants, titular i suplent,  d’aquest 

municipi en el  Consell Metropolità de l’Entitat Metropolitana del Transport, als 
Regidors  següents: 
 

- Vicenç Badenes Teixidó 
  

-    Antonio Martínez Flor.” 
 
   Segon.- Comunicar aquest acord als Regidors afectats i a 
l’Entitat Metropolitana del Transport, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Seguidament el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, explica 
que els punts 11 i 12 fan referència a les modificacions que abans hem 
comentat de redistribució de competències i per tant això també fa que 
modifiquem dos acords, que són els representants que hi ha en la Entitat 
Metropolitana del Transport i de la Mancomunitat de Municipis.  
 
 A l’Entitat Metropolitana del Transport, Vicenç Badenes substituiria 
a José Luis Morlanes i a la Mancomunitat de Municipis, l’Antonio Martinez 
substituiria a José Luis Morlanes. 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 12.- Modificació de l’acord plenari de 19 de juny de 2003, 
relatiu a la designació dels representants d’aquest Ajuntament en 
l’Assemblea de la Mancomunitat de Municipis de l’Àrea Metropolitana de 
Barcelona. 
 
 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Constituït el nou Ajuntament resultant de les Eleccions Locals 
convocades mitjançant Reial Decret 374/2003, de 31 de març, i establert el 
nou Cartipàs Municipal, el Ple d’aquest Ajuntament, mitjançant acord adoptat 
el dia 19 de juny de 2003, va procedir al nomenament dels representants 
municipals en  l’Assemblea de la Mancomunitat de Municipis de l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona, 
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 Atès que es considera necessari ajustar la representació municipal 
en els òrgans col·legiats de l’esmentada Mancomunitat  a l’actual organització 
política d’aquest Ajuntament a rel dels diversos canvis que en els últims 
mesos s’han produït en el règim de delegacions de l’Alcaldia. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat amb el que disposa 
l’article 10 dels Estatuts reguladors de la Mancomunitat de Municipis de 
l’Àrea Metropolitana de Barcelona i en compliment de l’article 21 del 
Reglament Orgànic Municipal, en concordança  amb l’article 38.c) del 
Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats 
Locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre,  proposa al 
Ple l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Modificar el punt primer de la part dispositiva de l’acord 
adoptat pel Ple de la Corporació el dia 19 de juny de 2003, pel qual es 
designava la representació d’aquest Ajuntament en l’Assemblea de la 
Mancomunitat de Municipis de l’Àrea Metropolitana de Barcelona, que 
quedarà redactat de la manera següent: 

 
“Primer.- Designar com a representants d’aquest Ajuntament en  

l’Assemblea de la Mancomunitat de Municipis de l’Àrea Metropolitana de 
Barcelona, a les persones següents: 
 
  -  Antonio Balmón Arévalo - Alcalde 
 
  - Antonio Martínez Flor.” 
 
 Segon.- Comunicar aquest acord als Regidors afectats i a la 
Mancomunitat de Municipis de l’Àrea Metropolitana de Barcelona, pel seu 
coneixement i efectes.” 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, 
Manuel Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 13.- Modificació de l’acord plenari de 19 de juny de 2003, 
relatiu a la designació del representant d’aquest Ajuntament en el Consell 
Rector de la Junta de Compensació del Polígon I del Pla Especial de 
Reforma Interior del Sector Suris d’aquesta Ciutat. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Per acord plenari adoptat el dia 19 de juny de 2003, i com a 
conseqüència de la nova organització derivada de la Corporació sorgida de les 
Eleccions Municipals que varen tenir lloc el dia  25 de maig anterior, aquest 
Ajuntament va designar al llavors Tinent d’Alcalde i Regidor delegat 
d’Urbanisme, Habitatge i Infrastructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, 
com a representant d’aquest  municipi en el Consell Rector de la Junta de 
Compensació per a l’execució del Polígon I del Pla Especial de Reforma Interior 
del sector Suris d’aquesta Ciutat. 
 
 Atès que posteriorment, i degut a la  renúncia presentada pel 
senyor José Montilla Aguilera a la seva condició de Regidor i Alcalde d’aquest 
Ajuntament, es va procedir a l’elecció de nou Alcalde de la ciutat, la qual cosa 
va provocar la necessitat de que, per Decret de l’Alcaldia núm. 1904/2004, de 
28 d’abril, posteriorment modificat per Decret 3267/2004, de 9 de juliol, es 
procedís a una nova estructuració del règim de delegacions de l’Alcaldia i a la 
modificació del Regidor que assumís les competències en matèria 
d’Urbanisme. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents 
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ACORDS 

 
 Primer.- Modificar l’acord plenari adoptat el dia 19 de juny de  
2003, pel qual es designava al llavors Tinent d’Alcalde i Regidor delegat 
d’Urbanisme, Habitatge i Infrastructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, 
com a representant d’aquest Ajuntament en el Consell Rector de la Junta de 
Compensació per a l’execució del Polígon I del Pla Especial de Reforma Interior 
del sector Suris d’aquesta Ciutat, deixant sense efecte aquest nomenament i 
procedir a nomenar a l’actual Regidor d’Urbanisme i Habitatge, senyor Antonio 
Martínez Flor, com a representant d’aquest Ajuntament en l’esmentada Junta 
de Compensació. 
 
 Segon.- Comunicar aquest acord als Regidors afectats, pel seu 
coneixement i efectes, així com a la Junta de Compensació esmentada.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa una 
explicació de la Moció manifestant que té per objecte la modificació del 
representant de l’Ajuntament, fruit dels canvis en l’Àrea d’Urbanisme, a on 
estava l’anterior responsable que era José Luis Morlanes, es designa a l’actual 
Regidor d’Urbanisme i Habitatge, Antonio Martinez .  
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 14.- Modificació de l’acord plenari de 19 de juny de 2003 
relatiu a la designació del representant d’aquest Ajuntament en el Consell 
Rector de la Junta de Compensació del Polígon únic del Pla Especial del 
Sector Destraleta d’aquesta Ciutat. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Per acord plenari adoptat el dia 19 de juny de 2003, i com a 
conseqüència de la nova organització derivada de la Corporació sorgida de les 
Eleccions Municipals que varen tenir lloc el dia  25 de maig anterior, aquest 
Ajuntament va designar al llavors Tinent d’Alcalde i Regidor delegat 
d’Urbanisme, Habitatge i Infrastructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, 
com a representant d’aquest  municipi en el Consell Rector de la Junta de 
Compensació per a l’execució del Polígon únic del Pla Especial del sector 
Destraleta d’aquesta Ciutat. 
 
 Atès que posteriorment, i degut a la  renúncia presentada pel 
senyor José Montilla Aguilera a la seva condició de Regidor i Alcalde d’aquest 
Ajuntament, es va procedir a l’elecció de nou Alcalde de la ciutat, la qual cosa 
va provocar la necessitat de que, per Decret de l’Alcaldia núm. 1904/2004, de 
28 d’abril, posteriorment modificat per Decret 3267/2004, de 9 de juliol, es 
procedís a una nova estructuració del règim de delegacions de l’Alcaldia i a la 
modificació del Regidor que assumís les competències en matèria 
d’Urbanisme. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Modificar l’acord plenari adoptat el dia 19 de juny de  
2003, pel qual es designava al llavors Tinent d’Alcalde i Regidor delegat 
d’Urbanisme, Habitatge i Infrastructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, 
com a representant d’aquest Ajuntament en el Consell Rector de la Junta de 
Compensació per a l’execució del Polígon únic del Pla Especial del sector 
Destraleta d’aquesta Ciutat, deixant sense efecte aquest nomenament i 
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procedir a nomenar a l’actual Regidor d’Urbanisme i Habitatge, senyor Antonio 
Martínez Flor, com a representant d’aquest Ajuntament en l’esmentada Junta 
de Compensació. 
 
 Segon.- Comunicar aquest acord als Regidors afectats, pel seu 
coneixement i efectes, així com a la Junta de Compensació esmentada.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa una 
explicació de la Moció assenyalant que en aquest cas es tracta de designar a 
l’actual Regidor d’Urbanisme i Habitatge com a representant de l’Ajuntament 
en el Consell Rector de la Junta de Compensació del Polígon Únic del Pla 
Especial del sector Destraleta, que substituirà a l’anterior Regidor designat, 
senyor Jose Luís Morlanes.  
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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 15.- Modificació del règim de dedicació, retribucions, dietes i 
indemnitzacions del Regidors i Regidores d’aquest Ajuntament. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Mitjançant acords plenaris adoptats els dies 19 de juny i 31 de 
juliol de 2003 i 29 d’abril de 2004, aquest Ajuntament va procedir a 
l’establiment del règim de dedicació dels membres polítics d’aquesta 
Corporació i a l’establiment del seu règim de retribucions i indemnitzacions, 
en funció de la nova organització política municipal i de les delegacions 
efectuades per l’Alcaldia. 
  
 Atès que amb data 6 de juliol d’enguany, i amb número de Registre 
d’Entrada 22333, la Regidora i Tinenta d’Alcalde de Medi Ambient i 
Sostenibilitat d’aquest Ajuntament, senyora M. Carmen Romero López, ha 
presentat un escrit sol·licitant la modificació del seu règim de dedicació  en 
aquest Ajuntament, en el sentit que, amb efectes del dia 18 d’octubre pròxim,  
es substitueixi el seu actual règim de dedicació exclusiva al càrrec pel de 
dedicació parcial, amb l’objecte d’incorporar-se als seu lloc de treball docent a 
l’IES Ferrer i Guàrdia, que desenvoluparà també amb una dedicació parcial no 
superior a 9 hores lectives setmanals. 
 
 Atès que mitjançant Decret de l’Alcaldia número 4354/2004, de 15 
de setembre, s’ha procedit a modificar el règim general de delegacions de les 
seves competències a favor dels Regidors i Regidores d’aquesta Corporació, la 
qual cosa provoca, a la vegada,  la necessitat de revisar el règim de dedicació i 
de retribucions dels membres polítics de l’Ajuntament, amb l’objecte d’ajustar-
los a la nova realitat. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, entenent que el nou règim de 
dedicació no impedirà el correcte desenvolupament dels càrrecs que ostenta la 
Regidora i Tinenta d’Alcalde de Medi Ambient i Sostenibilitat d’aquest 
Ajuntament, encara que sí exigeix un nombre d’hores superior a la de la resta 
de Regidors i Regidores en règim de dedicació parcial, i  tenint en compte la 
nova reestructuració del règim de delegacions de l’Alcaldia, en conformitat 
amb el que disposa l'article 75 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de 
les Bases del Règim Local, en la seva nova redacció donada per les Lleis 
11/1999, de 21 d’abril i 14/2000, de 29 de desembre,  en concordança amb 
l'article 166 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el 
Text Refós de la Llei  Municipal i de Règim Local de Catalunya, i amb els 
articles 32 i següents del ROM, interpretats d’acord amb la seva Disposició 
Addicional, proposa al Ple l’adopció dels següents 
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ACORDS 
 

 Primer.- Deixar sense efecte els punts primer, segon i tercer, de la 
part dispositiva de l’acord adoptat per aquest Ajuntament en sessió plenària 
del dia 19 de juny de 2003, posteriorment modificat per acord de 29 d’abril de 
2004,  pels quals s’establia el règim de  dedicació, retribucions, dietes i 
indemnitzacions dels membres de la Corporació, que quedaran redactats en 
els termes següents:  
 
 “Primer.- Establir que, amb efectes del dia 1 d’octubre de 2004, els 
membres de la Corporació que a continuació es relacionen, exerciran els seus 
càrrecs en el règim de dedicació exclusiva i, en el seu cas,  seran donats d’alta 
al règim corresponent de la Seguretat Social: 
 
• Senyor Antonio Balmón Arévalo 
• Senyora Rocío García Pérez 
• Senyor Vicenç Badenes Teixidó 
• Senyora Enriqueta Pardo Lanuza 
 
 Segon.-  Establir que, amb efectes del dia 1 d’octubre  de 2004, els 
membres de la Corporació que a continuació es relacionen, exerciran els seus 
càrrecs en règim de dedicació parcial, és a dir, amb una dedicació mínima de 20 
hores setmanals a aquesta Corporació, amb excepció de la Tinenta d’Alcalde i 
Regidora de l’Àrea de Medi Ambient i Sostenibilitat, senyora M. Carmen Romero 
López, la dedicació mínima de la qual serà de 30 hores setmanals,  i, en el seu 
cas, seran donats d’alta al règim corresponent de la Seguretat Social. 
  
• Senyor Antonio Martínez Flor 
• M. Carmen Romero López 
• Senyora Gloria Récio Díaz 
• Senyora Susana Cordero Rojas 
• Senyora M. José Mont Rieiro 
• Senyor Sergio Fernández Mesa 
• Senyor Perfecto Madrid Olmos 
• Senyora Aurora Mendo Sánchez 
• Senyor Juan A. García Díaz 
• Senyora Elisa Corral Lozano 
• Senyor Francesc Molina Núñez 
• Jordi Garcia Guitart 
 
 Tercer.- Establir a favor dels membres de la Corporació que 
desenvolupin les seves funcions en règim de dedicació exclusiva o parcial, en 
funció de les atribucions delegades i assumides, les retribucions anyals que a 
continuació es relacionen, les quals es percebran en catorze pagues, dotze 
corresponents a les mensualitats de l'any i les dues restants corresponents a les 
mensualitats de juny i desembre. 
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1. ALCALDE 
 
Nom         Retribucions  
 
- Antonio Balmón Arévalo      64.500,00 euros 
 
 
2.- TINENTS D’ALCALDE AMB DEDICACIÓ EXCLUSIVA 
 
Nom         Retribucions  
 
- Senyor Vicenç Badenes Teixidó 
  Tinent d’Alcalde i Regidor Delegat d’Educació,  
  Societat del   Coneixement,  Relacions Ciutadanes i 
  Via Pública        54.419,96  euros 
 
- Senyora  Rocío García Pérez 
  Tinenta d’Alcalde iRegidora Delegada de Cultura,  
  Cooperació   i Solidaritat, Esports i Joventut   54.419,96 euros 
 
 
3.- PRIMER TINENT D’ALCALDE AMB DEDICACIÓ PARCIAL 
 
Nom         Retribucions  
 
- Antonio Martínez Flor 
Primer Tinent d’Alcalde i Regidor Delegat 
de l’Àrea d’Urbanisme i Habitatge    32.250,00 euros 
 
 
4.- TINENTS D’ALCALDE AMB DEDICACIÓ PARCIAL 
 
Nom         Retribucions  
 
- Senyora M. Carmen Romero López 
  Tinenta d’Alcalde i Regidora Delegada de 
  Medi Ambient i Sostenibilitat     40.814,97 euros 
 
 
Senyor Sergio Fernández Mesa 
Tinent d’Alcalde i Regidor Delegat de l’Àrea  
d’Interior i Comerç       27.209,98  euros 
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5.- REGIDORS I REGIDORES DELEGATS D’ÀREA AMB DEDICACIÓ 
EXCLUSIVA 
 
Nom         Retribucions  
 
- Senyora Enriqueta Pardo Lanuza     
  Regidora Delegada de Salut Pública, 
  Consum i Benestar Social                36.866,48  euros 
 
 
6.- REGIDORS I REGIDORES AMB DELEGACIONS ESPECÍFIQUES 
 
Nom         Retribucions  
 
 
- Senyora Gloria Récio Díaz 
  Regidora  Delegada de Mitjans de Comunicació  23.560,04 euros 
 
- Sr. Francesc Molina Núñez 
Regidor Delegat de Normalització Lingüística   23.560,04.  euros 
 
 
7.- REGIDORS I REGIDORES DELEGATS ADSCRITS AMB FUNCIONS 
RESOLUTIVES I DEDICACIÓ PARCIAL 
 
Nom         Retribucions  
 
- Senyora M. José Mont Rieiro 
  Regidora Delegada de Via Pública, adscrita a  
  l’Àrea d’Educació, Societat del Coneixement, 
 Relacions Ciutadanes i Via Públic    23.560,04 euros 
 
 
8.- REGIDORS I REGIDORES DELEGATS ADSCRITS AMB DEDICACIÓ 
PARCIAL 
 
Nom         Retribucions  
 
- Senyora Susana Cordero Rojas 
  Regidora Delegada de Cooperació  
  i Solidaritat 
 Adscrita a l’Àrea de Cultura, Cooperació 
  i Solidaritat, Esports i Joventut     15.489,60 euros 
 
- Senyor Juan A. García Díaz 
  Regidor Delegat de Treball, adscrit a l’Àrea 
  de Planificació, Economia i Hisenda     15.489,60  euros 
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- Senyora Elisa Corral Lozano 
  Regidora Delegada de Serveis Socials, 
  adscrita a l’Àrea de Salut Pública, Consum 
  i Benestar Social         15.489,60  euros 
 
- Senyor Jordi Garcia Guitart 
  Regidor Delegat de Joventut, adscrit a 
 l’Àrea de Cultura, Cooperació i Solidaritat, 
Esports i Joventut       15.489,60 euros 
 
 
9.- REGIDORS I REGIDORES DE DISTRICTE AMB DEDICACIÓ PARCIAL 
 
Nom         Retribucions  
 
- Senyor Perfecto Madrid Olmos      10.326,40  euros 
 
- Senyora Aurora Mendo Sánchez     10.326,40    euros 
 
 
 La percepció d’aquestes retribucions, quan es tracti de Regidors o 
Regidores en règim de dedicació exclusiva,  serà incompatible amb la de 
qualsevol altra retribució amb càrrec als pressupostos de les Administracions 
Públiques i dels Ens, Organismes i Empreses d’elles dependents, sense 
perjudici de les dietes o indemnitzacions que les pugui correspondre per la seva 
assistència als Consells d’Administració o òrgans de govern d’entitats o 
empreses públiques o privades, fins a un màxim de dos; i també serà 
incompatible amb les indemnitzacions que s’estableixen en l’apartat següent i 
amb el desenvolupament d’altres activitats, en els termes previstos per la Llei 
53/1984, de 26 de desembre, d’incompatibilitats del personal al serveis de les 
Administracions Públiques. 
 
 Pel contrari, en els supòsits de dedicació parcial, la percepció 
d’aquestes retribucions estarà sotmesa al règim establert a l’article 75 de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, en la seva nova 
redacció donada per la Llei 14/2000, de 29 de desembre.” 
 
 Segon.- Notificar aquest acord als Regidors i Regidores afectats, fent 
constar a aquells que han sigut designats per a desenvolupar el seu càrrec en 
règim de dedicació exclusiva o parcial, que s'entendrà acceptat aquest règim 
per l'afectat de no manifestar res al respecte dins del termini de les 24 hores 
següents a la seva notificació.  
 
 Tercer.- En conformitat amb el que disposa l’article 75.5 de la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, publicar el 
present acord en el Butlletí Oficial de la Província i  inserir-lo al Taulell 
d’Anuncis de la Corporació.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per fer 
una explicació de la Moció, i manifesta que, com ja vaig comentar a la Junta 
de Portaveus, hi ha diferents situacions que produeixen aquest acord. Una 
d’elles són els canvis que abans hem comentat i les dedicacions que tindran 
dos persones, que són la Mª José Mont i el Jordi Garcia. I l’altra fa referència a 
la Regidora Mª Carmen Romero, que ha presentat un escrit a on diu que 
dedicarà nou hores a la seva activitat professional principal, -que no és la 
política sinó donar classes, l’educació-. Aleshores el que es fa és modificar, 
evidentment, la seva dedicació que deixa de ser una dedicació exclusiva, per 
una dedicació parcial de més de trenta hores.  
 
 A continuació intervé la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que el seu Grup en 
aquest punt va a votar en contra, i anem a votar en contra perquè sempre hem 
dit -i se’ns ha criticat durament per aixó- que una Tinença d’Alcaldia per 
gestionar un departament fantasma, entre cometes, a on només hi havia dues 
persones, doncs només se’l hi podia donar un nom que nosaltres en el seu dia 
l’hem dit: “Pacte polític en altres entitats i en altres estaments”.  
 
 Ara sembla ser que en el que dèiem nosaltres teníem raó. Es fa un 
canvi en funció, no de l’interès del Departament sinó de l’interès, sembla ser, 
personal o del moment que estem tocant que ara ja no fan falta els pactes. Ens 
donen la raó en què és evident que no és necessària la dedicació tot el dia. 
Però, per a més “inri”, s’estalvien una tercera part, dir que passa a Regidora 
adjunta, perquè és clar, és evident que el Sr. Badenes no pot complir, i llavors 
es té que posar allí una altra persona que faci el seu treball, i a canvi de tot 
aquest estalvi que anem a tenir, a sobre, ens col·loquen –que després es veurà 
més endavant- altre tècnic que evidentment tindrà que fer alguna cosa i és un 
altre sou més per al Departament aquest “fantasma” que jo dic entre cometes i 
de propaganda perquè no està treballant. Llavors, jo espero no sigui per via 
d’urgència com sempre, que jo a partir d’ara les vies d’urgència les vaig a 
nomenar amb un altre nom, li vaig a posar “via trifasico”, i per això anem a 
votar en contra. 
 
 Intervé novament el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
manifestar que creu que algunes de les expressions, novament, en aquest 
tema són poc afortunades. Ja vaig comentar a la Junta de Portaveus que el 
que fem normalment tots és fixar en l’acord allò que diu l’actual legislació, 
però la dedicació de la majoria de les persones que hi ha aquí, inclosa vostè, -li 
vaig dir a la Junta de Portaveus- és superior al que vam aprovar en aquest Ple.  
 
 Per tant, quan qüestiona les dedicacions d’uns o dels altres, per les 
quals rebem retribucions o indemnitzacions, crec que aqueix camí és una 
mica desafortunat. En tot cas, l’activitat de l’actual Tinenta d’Alcalde continua 
sent, evidentment, la mateixa, no s’altera. El que es fa és simplement ajustar 
la seva situació personal a allò que està previst dintre de l’ordenament jurídic. 
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Per tant, crec que en aqueix sentit l’Equip de Govern no es ressentirà 
d’aqueixa dedicació parcial va a destinar a la seva part professional. I respecte 
del que sempre vostè ha insistit en el que anomena “el departamento 
fantasma”, entenc que és difícil parlar-li de polítiques transversals, parlar-los 
de les activitats que es fan des d’aquest departament, que és difícil entendre el 
que s’incorpora en els temes de medi ambient, que ho mesura vostè pel 
pressupost i això és un error. Hi ha coses que no es poden mesurar pel 
pressupost sinó per interactuació i, evidentment, en les activitats i accions que 
realitzen des de altres departaments, des de Medi Ambient s’incideix o en 
alguns casos es lideren alguns problemes. 
 

 Tot seguit pren la paraula la Regidora-Delegada  de l’Àrea de Medi 
Ambient i Sostenibilitat, senyora Carmen Romero López, per indicar que 
voldria intervenir per dir que s’absté d’aquesta discussió i també de la votació.  
 

 Pren la paraula seguidament el senyor Joan Tardà i Coma, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que el seu Grup 
s’abstindrà en coherència amb l’abstenció que vam fer mesos enrera arran 
dels primers punts en els quals es tractaven temes d’aquest àmbit. No caldria 
dir-ho però, per si de cas ho dic, perquè no hi hagin interpretacions morboses, 
que no té res a veure aquesta sanció amb cap mena de qüestionament de la 
feina de la companya Carmen Romero. Repeteixo, només en coherència amb 
l’abstenció anterior de mesos enrere.  
 

 Intervé a continuació la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que crec que ja he dit 
abans i vull deixar-ho una altra vegada clar. Jo, en cap moment, -i soc bastant 
respectuosa amb les persones- he qüestionat la capacitat de gestió de les 
persones que estan aquí, -cosa que vostès sí han fet contínuament,- i el que sí 
he qüestionat és la capacitat física i mental de poder portar tres 
Departaments, perquè això ho pot fer “Mazinger-Z”. I en el cas del 
Departament que parlàvem, a on està la Tinenta d’Alcalde, Carmen Romero, a 
Medi Ambient, per la falta de recursos, nosaltres no hem criticat en cap 
moment la manca de capacitat de la senyora Carmen Romero per gestionar-lo, 
simplement és que no li van deixar gestionar-lo, no li deixen gestionar-ho, no 
té capacitat de gestió. Ja arribarà l’hora de que la critiquem si la deixen 
treballar i si li donen pressupost per poder fer-ho, ja arribarà l’hora. També 
criticarem a les persones que no ho facin bé però, fins ara, mal les podem 
criticar, perquè jo no he vist que fes res, és la meva opinió. Per tant, nosaltres, 
-ho vull deixar ben clar- no qüestionem la valia de les persones -torno a dir 
cosa que vostès fan constantment amb nosaltres- però sí qüestiono la 
capacitat de treball i d’atenció i de dedicació, és més, fa un moment -no sé si 
m’ha entès- he tirat algunes flors a les persones que s’han canviat, he dit que 
eren persones que estaven i les que s’han anat, i potser encara que els nostres 
“rifirrafes polítics” estiguessin a l’ordre del dia, no deixàvem d’admetre que 
tenien mèrit i sabien el que tocàvem i coneixien el Departament en el que 
estaven. Per tant, segurament que els hi costarà un temps adaptar-se al què 
estan i en aquest temps és en el que cometran errors. Això és el que vull 
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deixar clar, nosaltres en cap moment menyspreem la capacitat de les 
persones, no som ningú per fer-ho. 
 
 
 Intervé seguidament el Sr. Alcalde, per manifestar que s’alegra que 
hagi rectificat. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
 
Regidora del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, senyora Carmen Romero 
López, en aplicació del que disposa l’article 62 del Reglament Orgànic 
Municipal. 
 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Elisa Corral Lozano, Miguel López 
Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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 16.- Modificar la plantilla de personal d’aquest Ajuntament per 
l’exercici 2004. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la proposta de modificació de la plantilla de personal 
elaborada pel Departament d’Organització i Programes d’aquest Ajuntament 
per l’exercici 2004, als efectes d’adequar-la a les noves necessitats funcionals 
de l’organització com a conseqüència del nou organigrama municipal 
presentat al Ple Municipal. 

  
 Atès que la proposta es concreta bàsicament en la creació de dos 

places d’Administratiu de l’Escala d’Administració General, una plaça 
d’Advocat/da, una plaça d’Arquitecte i una plaça de Tècnica/ca de Gestió 
Pública de la Sots - escala Tècnica d’Administració Especial, i una plaça de 
Tècnic/a de Medi Ambient de la Sots - escala de Comeses Especials 
d’Administració Especial; així com la supressió de un plaça de Tècnic/a de 
l’Escala Tècnica d’Administració General, sense títol; i una  de Tècnic/a de 
Ciències Econòmiques i/o empresarials i una d’Arquitecte/a Tècnic/a de la 
Sots - escala Tècnica d’Administració Especial. 

 
Atès el que preveu l’article 27, 36 i següents del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals en relació a la possibilitat de modificar la 
plantilla anyal de personal així com la seva estructura i organització, 
 

Atès que el l’Ajuntament Ple es l’òrgan municipal competent per aprovar 
la modificació de la plantilla de personal així com determinar els llocs de 
treball dels funcionaris d’acord amb el que preveu l’article 22 de la llei 7/1985 
de 2 d’abril i l’article 36 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats 
Locals, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, proposa al Ple Municipal l’adopció del següent : 
  

ACORD 
 
 Primer.- Modificar la plantilla de personal d’aquest Ajuntament per 
l’exercici 2004, en el sentit que tot seguit s’indica; condicionant-se la seva 
eficàcia a la modificació de crèdits que s’ha de realitzar entre partides del 
capítol I : 
 

a) Personal funcionari.  
 
Creació: 
• En l’Escala d’Administració General, Sots Escala Administrativa, dos 

places d’Administratiu/tiva, grup C; restant fixat el nombre total de 
places d’aquesta especialitat en 91. 
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• En la Sots Escala Tècnica d’Administració Especial, especialitat 
Advocat/da, grup A; restant fixat el nombre total de places d’aquesta 
especialitat en 10. 

• En la Sots Escala Tècnica d’Administració Especial, especialitat 
Arquitecte/a, grup A; restant fixat el nombre total de places 
d’aquesta especialitat en 6. 

• En la Sots Escala Tècnica d’Administració Especial, especialitat 
Gestió Pública, grup B, restant fixat el nombre total de places 
d’aquesta especialitat en 15. 

• En la Sots Escala de Comeses Especials d’Administració Especial, 
especialitat Medi Ambient, grup A, restant fixat el nombre total de 
places d’aquesta especialitat en 2. 

 
 
Supressió: 
 
• En l’Escala d’Administració General, Sots Escala Tècnica, sense 

títol, grup A; restant fixat el nombre total de places d’aquesta 
especialitat en 1. 

• En la Sots Escala Tècnica d’Administració Especial, especialitat en 
Ciències Econòmiques i/o empresarials, grup A; restant fixat el 
nombre total de places d’aquesta especialitat en 5. 

• En la Sots Escala Tècnica d’Administració Especial, especialitat 
Arquitecte/a Tècnic/a, grup B; restant fixat el nombre total de 
places d’aquesta especialitat en 8. 

 
per les raons que consten en la part expositiva, i de conformitat amb el que 
preveuen els articles 25, 27, 36 i ss. del Reglament del Personal al Servei de 
les Entitats Locals.  
 
 Segon.- Publicar un extracte del present acord en el Butlletí Oficial 
de la Província i Diari Oficial de la Generalitat, en compliment del que preveu 
l’apartat segon de l’article 28 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Seguidament el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, explica 
que es procedeix a la creació de dos places d’administratiu, d’un tècnic 
d’administració especial, advocat, que és fruit d’una reconversió d’una plaça 
d’economista que ja estava prevista i no es necessita i, per tant, es cobrirà i es 
reconvertirà en una plaça d’advocat. L’altra de tècnic d’administració especial 
arquitecte, on estava prevista una d’arquitecte tècnic i una altra de gestió 
pública que és una promoció interna dintre de l’Ajuntament i, per altra banda, 
una altra d’administració especial per a Medi Ambient. 
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 Pren la paraula seguidament la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per indicar que, Sr. 
Alcalde, crec que vostè en el fons té bones intencions perquè, com les últimes 
dades de l’atur que hem sofert aquest mes d’agost han sigut alarmants, vostè 
vol tot sol acabar això, i bé, crec que vostè vol fer de l’Ajuntament una 
multinacional o no sé, a lo millor una ITT o jo que sé. No té suficient amb 
l’ampliació, a la qual nosaltres hem votat en contra en el mes de desembre, 
que ens va semblar –ja vam dir el nostres motius- excessiva, una plantilla 
excessiva. No tenim res en contra dels treballadors d’aquest Ajuntament ni 
contra les seves retribucions, que quedi clar, perquè després es canvia la 
història, sinó contra la plantilla excessiva, i sobretot, d’algunes persones -que 
ja ho vam dir en el seu dia i no ho vaig a repetir ara-.  
 
 Ara fem una altra ampliació i jo dic -com diuen en el meu poble- “no 
quieres taza, pues taza y media de caldo”. Hem tingut  fa poc una promoció de 
guàrdies urbans, em sembla que va ser -si no estic equivocada i les dades no 
em fallen- que van fer l’acadèmia i van vindre a Cornellà i a dia d’avui queda 
un. Vam finançar l’acadèmia, els vam pagar i vam preparar gent per a altres 
municipis, a més de totes les coses que he dit que s’està convertint 
l’Ajuntament en escola gratuïta. I ara hi ha una altra promoció que se’n va, i 
espero que no deixin que passi el mateix. Que quan vinguin aquí tinguin la 
plaça segura, i no se’n vagin una altra vegada amb vent fresc a altres pobles 
que els tractin millor. I, per altra banda, posem gent que, bé, sembla ser que 
fa falta, i a més, en la incoherència total, tenim molt personal per treballar, i 
no obstant, deleguem funcions a empreses privades i, a més, a organismes 
estatals, com és el cas ara del cobrament de multes i totes aquestes històries a 
altres llocs i a sobre paguem. És a dir, tenim treballadors i paguem a 
empreses particulars per a que facin la feina. Que la meitat d’elles, per cert, ho 
compleixen fatal, fatal, inclosa aquesta que acabem de debatre, que després 
parlarem d’això també. No ho entenc però, a més, no crec que em vagin a 
treure de dubtes. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 17.- Aprovar la modificació de l’organigrama municipal de 
funcionament d’aquesta Corporació i dels seus Organismes Autònoms per 
l’exercici 2004. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’organigrama municipal de funcionament de l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes Autònoms per l’exercici 2004, 
aprovat pel Ple Municipal en sessió de data 23 de desembre de 2003, amb l’ 
inclusió de les modificacions introduïdes en l’acord del Ple Municipal en sessió 
de data 27 de maig de 2004. 
  
 Atès que es necessari procedir a la seva adequació com a 
conseqüència de la nova distribució de responsabilitats assignades als càrrecs 
electes per Resolució d’Alcaldia núm. 4354/04, de data 15 de setembre de 
2004. 
  
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, proposa al Ple Municipal  l’adopció del  següent: 
 
     ACORD 
 
 Únic.-  Aprovar la modificació de l'organigrama municipal de 
funcionament d'aquesta Corporació i dels seus Organismes Autònoms per 
l'exercici 2004, per les raons exposades en la part expositiva d’aquest acord; el 
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qual restarà establert amb efectes del dia 1 d’octubre de 2004 en la forma que 
consta en el document annex i que forma part integrant del present acord.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa una 
explicació de la Moció  indicant que aquesta modificació és fruit dels canvis i 
de la regulació de tota una sèrie de situacions que es tenen que portar a terme 
més la creació del Departament administratiu tècnic de Via Pública, per això 
es té que modificar aquest Organigrama. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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II 
 

PART DE CONTROL 
 
 
 
MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 
 
 1.- Moció del Grup Polític Municipal d’ICV-EA-EPM, en suport 
de la reforma de l’Estatut. 
 
 
 MOCIÓ 
 
 
 “Catalunya és un país de ciutats, pobles i viles on els ajuntaments 
han jugat un important paper d’impuls de la democràcia i de millora de la 
qualitat de vida dels seus habitants. 
 
 La reforma de l’Estatut d’Autonomia de Catalunya s’està duent a 
terme des de la Ponència parlamentària, la qual posteriorment amb el procés 
participatiu engegat pel Govern de la Generalitat redactarà el nou text de 
l’Estatut. 
 
 L’Estatut ha de permetre definir l’àmbit competencial de la 
Generalitat per assolir més autogovern i aconseguir millors actuacions 
públiques per fer efectius els drets de la ciutadania. De ben segur que  ens 
afecta a tots els ciutadans i ciutadanes ja que ha de permetre establir les 
regles de funcionament de les institucions catalanes així com les relacions 
amb l’Estat. 
 
 Els ajuntaments, compromesos amb el país i els nostres ciutadans i 
ciutadanes, ens incorporem al procés de debat impulsat pel Govern de la 
Generalitat per tal de facilitar el màxim nombre possible d’aportacions, la 
difusió d’aquesta iniciativa i l’interès per conèixer i millorar el marc 
institucional on es desenvolupen les seves tasques dels ajuntaments i la resta 
d’administracions públiques catalanes. 
 
 Per tot això el grup municipal de Iniciativa per Catalunya Verds–
Esquerra Alternativa proposa al Ple de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, 
l’adopció dels següents  
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ACORDS 
 

 Primer.- Donar suport a la reforma de l’Estatut per tal de definir un 
ventall més ampli de competències que suposin un major grau d’autogovern 
de Catalunya. 
 
 Segon.- Demanar a la Ponència parlamentària que ha de redactar 
l’Estatut que tingui en compte el paper dels ajuntaments en l’entramat 
institucional del país i faci efectiu el principi de subsidiarietat, dotant de més 
competències i recursos als governs locals per millorar la seva capacitat 
d’actuació. 

 
 Tercer.- Promoure a la nostra ciutat actes de difusió, debat i 
recollida d’aportacions ciutadanes per fer-les arribar a la Ponència 
parlamentària per tal que es tinguin en compte en l’elaboració del nou 
Estatut..” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, 
senyor Miguel López Sánchez , per manifestar que, per a ell, és una satisfacció 
poder dir que aquesta Moció que nosaltres vam presentar en el seu moment, 
la podem presentar en nom de tots els Grups que composem aquest 
Ajuntament. Nosaltres creiem que una cosa tan important ha de tenir un 
màxim de consens de tota la gent que viu i treballa a Catalunya, i que una 
mostra és precisament que aquestes accions que es poden fer des de 
Ajuntaments, des de altres Organismes, des de Partits o de forma individual, 
l’únic que podem fer és enriquir d’alguna manera la discussió que s’està fent 
per elaborar un Estatut que ha de ser el que ha de regir a tota la gent que 
estem en aquest país.  
 
 Nosaltres aquí el que plantejàvem és que dintre de la discussió, 
dintre de l’elaboració d’aquesta reforma, en la qual també la Comissió que s’ha 
creat en el Parlament de Catalunya compta en aquest moment amb la 
participació de tots el Grups Polítics representats en el Parlament, tingui en 
compte sobretot el paper que han de jugar els Ajuntaments i el Municipalisme 
en el desenvolupament de l’elaboració del nou Estatut i després en el 
desenvolupament de la vida quotidiana del país. 
 
 De totes maneres hi ha un tercer punt que diu que nosaltres el que 
proposàvem era fer actes de difusió i des del Grup Municipal Socialista se’ns 
ha fet arribar als Grups la seva modificació, l’esmena, perdó. En tot cas, 
també estem d’acord tots. Per a mi i per a nosaltres és molt important que 
aquesta Moció pugui comptar amb suport i nosaltres estem totalment satisfets 
de que tingui recolzament, i que no la presentem només nosaltres sinó que la 
presentem tots els Grups que estem representats a l’Ajuntament. Això ha de 
permetre que els ciutadans i ciutadanes de Catalunya puguin col·laborar de la 
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forma més adient que creguin oportuna- en l’elaboració d’aquest Estatut nou 
que ens ha de regir de cara al futur.  
 
 En tot cas, nosaltres amb la proposta d’esmena que ens fa el Grup 
Socialista estem d’acord i d’alguna manera tots els Grups estaríem disposats a 
acceptar-la, i seria una satisfacció per a tothom. 
 
 Pren la paraula seguidament el Sr. Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que, si no entén malament, tothom està d’acord amb 
aquesta Moció i amb l’esmena que presenta el Grup Socialista.  
 
 Intervé a continuació  el Portaveu del Grup Municipal del PSC(PSC-
PSOE)-PM, senyor Antonio Martínez Flor, per explicar que l’esmena que ha 
presentat el Grup Socialista és per canviar el punt tres i deixar un redactat 
que digui: “donar suport en tots els actes de difusió, debat i recollida 
d’aportacions ciutadanes que realitzi la Generalitat de Catalunya a la nostra 
ciutat”.  
 
 Fer l’aclariment de que quan en aquesta esmena parlem de la 
Generalitat de Catalunya, no parlem solament del Govern de la Generalitat, 
sinó que també incloem la Comissió a la que ha fet esment el Regidor Miguel 
López. 
 
 El Sr. Alcalde pregunta si ja estan tots d’acord. 
  
 Intervé seguidament la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com 
a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que el seu Partit té que 
donar la seva visió d’aquest tema. Abans de consensuar fer-ho tots junts, 
nosaltres ja teníem pensat –de fet, porto les meves notes aquí preparades- 
donar suport a aquesta Moció que compartim, evidentment, tot el contingut, 
faltaria més. Però discrepem profundament en la intenció al presentar-la -
penso- a títol personal del Grup Popular d’aquest Ajuntament, seguim creient 
que no és necessari, però bé, l’acceptem. Sabem tots que hi ha una Comissió 
en el Parlament de Catalunya que està treballant la reforma de l’Estatut i que 
allí tots els Partits estan representats. A mi, quan presentem aquestes 
Mocions em dóna la sensació –i no és el cas nostre, se’ns dubte- que no tenim 
o que vostès en aquest cas que són els que inicialment l’han presentat, no 
tenen molta confiança amb el que allí van a redactar, perquè demanem coses 
que jo penso que àmpliament, i a més no tinc el menor dubte, que cap dels 
Partits la va a obviar, per tant, des d’aquí ratifico la confiança en els 
Parlamentaris del Partit Popular per a que aquestes peticions les portin a 
terme sense aquesta Moció que presentem aquí.  
 
 Crec que, per altra banda, en aquests punts concrets, -en altres 
discreparem, i vostès mateixos, el “tripartito”, segueix discrepant en altres 
punts- de la Moció, estem tots d’acord i, per tant, no entenc el sentit, per això 
dic que comparteixo tot el contingut però no entenc el sentit, considero que els 
qui estem al front de la política local, que és la política propera als ciutadans – 
que, per desgracia, tenen molts problemes quotidians i els de llums i sots i 
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totes aquestes històries- i ja sé que Cornellà és plataforma de llançament de 
polítics cap a altres ens, però bé, jo que no tinc aqueixes aspiracions, penso 
que la funció d’un Regidor en aquest Ajuntament és fer prevaler la política de 
proximitat al servei eficaç de la ciutadania de Cornellà, deixar-nos de grans 
debats i de proclamacions de grans altures, que tenim polítics magnífics en 
tots els Partits, que són capaços de fer-ho, però dit això, doncs nosaltres ens 
adherim a aquesta Moció.  
 

 El senyor Alcalde pregunta si hi ha alguna intervenció més. 
 
 Intervé de nou el senyor Miguel López Sánchez, Portaveu del Grup 
Municipal d'ICV-EA-EPM, per indicar que li agradaria clarificar un parell de 
coses. Estem d’acord amb moltes de les que s’han dit però, a veure, des de la 
Comissió del Parlament de Catalunya, un dels acords als que s’ha arribat és 
precisament intentar involucrar a tota la ciutadania. S’han obert webs per a 
que la gent pugui participar, s’ha fet un autobús que està voltant per 
Catalunya. Hi ha moltes formes de demanar la col·laboració de tots els que 
vivim a aquest país, i nosaltres al proposar aquesta Moció, tenia aquest sentit. 
Per un cantó, recordar als nostres companys que estan a la Comissió que 
nosaltres, com a municipalistes, el que volem, i no ens cansarem de dir-ho, -i 
també confiem amb ells- és que tinguin molt, molt en compte el món 
municipal. Però, per altre cantó, també és una forma d’apropar a la ciutadania 
de Cornellà que els seus representants en l’Ajuntament estan preocupats –
encara que sigui amb tota la confiança en la Comissió- perquè surti un 
Estatut que representi a la immensa majoria de gent, i que això pugui facilitar 
que la ciutadania de Cornellà busqui també la manera més adient per 
participar en aquesta elaboració. O sigui,  aquesta Moció té aquests dos 
sentits, per un cantó, recordar, encara que sigui d’una forma molt pesada als 
nostres companys que tinguin en compte el món municipalista i, per un altre 
cantó, que la ciutadania de Cornellà participi i participi precisament tenint en 
compte que el seu Ajuntament, els seus representants estan a favor de la 
modificació o l’elaboració d’un nou Estatut. Volem que ens tinguin en compte 
en totes les nostres peticions i que després es pugui arribar al màxim consens 
per poder tenir aquest nou Estatut. Alguns de nosaltres no tenim pretensions 
d’arribar més enllà de Cornellà, i l’únic que volem és que a l’Estatut ens 
tinguin en compte a tothom. 
 

 Pren la paraula novament el Sr. Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, 
per manifestar que considera que com en aquest Ple s’ha manifestat moltes 
vegades, esperem molt de l’Estatut, de la seva reforma, i esperem que es 
puguin contemplar dintre d’aquestes reformes les aspiracions del món local. 
De totes formes no cal oblidar que és una norma bàsica, i com a tal norma 
bàsica, després els governs ho tenen que desenvolupar. Sembla que a l’Estatut 
hi pugui cabre tot i, òbviament això és una utopia o és una irrealitat. L’Estatut 
el que ha de pretendre -i jo crec que aquest és el treball que va a realitzar la 
Comissió- fonamentalment és actualitzar. I en aquesta actualització està la 
trajectòria dels Ajuntaments democràtics durant aquest vint-i-cinc anys, i per 
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això aquesta Moció ve al Ple, perquè està relacionada amb el paper i el 
contingut que ha de recollir la reforma referent als Ajuntaments.  
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació l’esmena presentada pel Grup Municipal del PSC 
(PSC-PSOE)-PM , és aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 Després d’això la Moció queda redactada en els termes següents: 
 
 “Catalunya és un país de ciutats, pobles i viles on els ajuntaments 
han jugat un important paper d’impuls de la democràcia i de millora de la 
qualitat de vida dels seus habitants. 
 
 La reforma de l’Estatut d’Autonomia de Catalunya s’està duent a 
terme des de la Ponència parlamentària, la qual posteriorment amb el procés 
participatiu engegat pel Govern de la Generalitat redactarà el nou text de 
l’Estatut. 
 
 L’Estatut ha de permetre definir l’àmbit competencial de la 
Generalitat per assolir més autogovern i aconseguir millors actuacions 
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públiques per fer efectius els drets de la ciutadania. De ben segur que  ens 
afecta a tots els ciutadans i ciutadanes ja que ha de permetre establir les 
regles de funcionament de les institucions catalanes així com les relacions 
amb l’Estat. 
 
 Els ajuntaments, compromesos amb el país i els nostres ciutadans i 
ciutadanes, ens incorporem al procés de debat impulsat pel Govern de la 
Generalitat per tal de facilitar el màxim nombre possible d’aportacions, la 
difusió d’aquesta iniciativa i l’interès per conèixer i millorar el marc 
institucional on es desenvolupen les seves tasques dels ajuntaments i la resta 
d’administracions públiques catalanes. 
 
 Per tot això el grup municipal de Iniciativa per Catalunya Verds–
Esquerra Alternativa proposa al Ple de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, 
l’adopció dels següents  

ACORDS 
 

 Primer.- Donar suport a la reforma de l’Estatut per tal de definir un 
ventall més ampli de competències que suposin un major grau d’autogovern 
de Catalunya. 
 
 Segon.- Demanar a la Ponència parlamentària que ha de redactar 
l’Estatut que tingui en compte el paper dels ajuntaments en l’entramat 
institucional del país i faci efectiu el principi de subsidiarietat, dotant de més 
competències i recursos als governs locals per millorar la seva capacitat 
d’actuació. 

 
 Tercer.-  Donar suport en tots els actes de difusió, debat i recollida 
d’aportacions ciutadanes, que realitzi la Generalitat de Catalunya a la nostra 
ciutat..” 
 
 Seguidament la Moció es sotmet a votació. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció resultant de l’esmena presentada pel 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM , és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
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Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 2.- Moció del Grup Polític Municipal d’ERC-AM, referida al 
compliment dels acords adoptats per aquest plenari en data 26 de juliol 
de 2002, relatius a l’Ordenança Reguladora de les Activitats i 
Instal·lacions de Radio-Comunicació. 
 
 
 MOCIÓ 
 
 Atès que aquest Ajuntament va aprovar inicialment l’Ordenança 
Reguladora de les Activitats i Instal·lacions de Radiocomunicació en el plenari 
de 25 d’abril de 2002. 
  
 Atès que el nostre Grup Municipal, va presentar tot un seguit 
d’al·legacions en el sentit d’ elaborar un Registre d’aquestes instal·lacions, 
regular un sistema de mesura de radiació de les antenes ininterromput, i crear 
un òrgan de seguiment, desenvolupament i control de l’Ordenança. 
 
 Atès que en el plenari del mes de juliol de l’any 2002 van ser 
aprovades definitivament aquestes  Ordenances Municipals, i malgrat no 
estimant-se el contingut proposat en les al·legacions, segons consta en l’acta  
del plenari:  “es prenen en consideració, i a tal efecte, es considera convenient 
d’ofici la creació d’una base de dades pública d’informació ambiental sobre 
aquestes instal·lacions de radiocomunicació, així com l’encàrrec  a una entitat 
ambiental de control d’un estudi amb caràcter periòdic sobre el nivell 
d’exposició d’emissions radioelèctriques en les zones properes a les 
instal·lacions de telefonia mòbil al Municipi.  
 
 Atès que en l’ aprovació definitivament l’Ordenança Municipal 
Reguladora de les Activitats i Instal·lacions de Radiocomunicació, s’acordà: 
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 Sisè.- Crear una base de dades pública d’informació ambiental 
sobre les instal·lacions de radiocomunicació del terme municipal, d’accés lliure 
per a tots els ciutadans que inclourà inicialment la següent informació: 
 
 
 1r.- Identificació i dades del titular. 
 2n.-Descripció de l’emplaçament. 
 3r.- Descripció del servei. 
 4t.- Elements que integren l’infraestructura. 
 5è.- Resultats de les actuacions de control inicial i periòdic. 
 6è.- Resultats de les actuacions inspectores dutes a terme.(…) 
 
 Setè.- Encarregar a una entitat ambiental de control cada any i 
mig, a comptar des de l’aprovació definitiva de l’Ordenança Municipal 
Reguladora de les Activitats i Instal·lacions de Radiocomunicació, un estudi 
sobre el nivell d’exposició a emissions radioelèctriques en les àrees properes a 
les instal·lacions de telefonia mòbil al municipi.” 
 
 Atès que ja fa més de dos anys que la referida Ordenança fou 
aprovada definitivament, sense que hàgim tingut coneixement de la creació de 
la base de dades pública d’informació ambiental, ni de la realització de cap 
estudi sobre el nivell d’exposició a emissions radioelèctriques en les àrees 
properes a les instal·lacions de telefonia mòbil al municipi, 
 
 És per tot això que proposem al plenari que adopti els següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Que el Govern de la ciutat compleixi els acords adoptats 
en el plenari de 26 de juliol de 2002. 
 
 Segon.- Que es donin a conèixer l’estudi i els resultats dels controls 
duts a terme.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Pren la paraula  en primer lloc el senyor Joan Tardà i Coma, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, manifestant que, molt breument 
perquè, de fet, ja coneixen la Moció, tan sols apuntar que quan es va elaborar 
l’Ordenança Reguladora de les Activitats i Instal·lacions de Radiocomunicació, 
si recordeu, el context va ser una mica difícil perquè, d’una banda, hi havia 
una cert alarmisme i alhora mobilització dels veïns i veïnes d’alguns barris de 
Cornellà. -bàsicament Riera i alguns sectors de Gavarra- i, d’altra banda, 
també era un moment difícil perquè tot plegat era incipient -sempre hem 
reconegut que en aquells moments el Tinent d’Alcalde Sr. Morlanes va fer molt 
bona feina i ho vam dir-ho aleshores i ara no tindríem perquè no dir-ho, 
malgrat tot-. Aleshores va haver-hi esperit de col·laboració i van sortir aquelles 
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Ordenances que em sembla que van ser de les primeres que es van fer al 
Principat de Catalunya, de manera que, bona feina per part de tothom.  
 
 Llavors va haver-hi un compromís que a nosaltres, ens feia creure 
que disposàvem d’una certa nota també en l’autoavaluació que ens feiem com 
oposició, i és que havia un compromís que ara reivindiquem, i no era altre que 
la possibilitat d’instal·lar uns aparells. Bé, això semblava que tecnològicament 
era difícil i econòmicament inviable o força inviable, i aleshores el compromís 
del govern de la ciutat va ser una base de dades que periòdicament es 
publicaria. Han passat dos anys i no s’ha fet, no, aleshores, com a oposició, 
tenim l’obligació de dir: els terminis no s’han complert. Bé, vam quedar que 
era cada any i mig  i ara ja, diguem, que ja estem en els dos anys, de manera 
que, clar, nosaltres, com a oposició, tenim l’obligació de demanar al govern de 
la Ciutat que compleixi els acords. És la nostra obligació, i si no ho féssim, no 
faríem la nostra feina. He de dir que l’esmena que ens ha passat el govern ens 
assembla correcta, tan sols que hi falta una data de compromís, es a dir, ja 
entenc que fins i tot en aquells moments es va dir un any i mig, i per què un 
any i mig i no dos?. Perquè és evident que possiblement no es podia saber la 
complexitat de l’estudi i si amb un any i mig hi hauria prou. Crec que hem de 
ser tolerants i doncs, dos anys o dos anys i dos mesos però, en tot cas, quan 
vosaltres dieu: “Donat que el Govern de la Ciutat està donant compliment a 
l’expressat en el apartat d’exposició de motius. Reafirmar la voluntat de que es 
doni a conèixer l’estudi i els resultats dels controls una vegada aquest hagi 
finalitzat”, nosaltres ens sentiríem conformats si sabéssim una data, crec que 
per sota d’això també ens ho poseu difícil. 
 
 Intervé seguidament el Sr. Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, 
assenyalant que, en primer lloc, manifestar que un tema són les bases de 
dades i l’altre l’estudi. La base de dades existeix evidentment, i l’estudi, si 
recordes, es va aprovar el Pressupost d’aquest any, es va iniciar la 
contractació al mes de febrer, però el problema és que no hi ha moltes 
empreses que facin aquesta tasca. A partir d’aquí, hi hagut problemes de 
contractació i han hagut canvis de persones en l’Organigrama Polític, hi ha 
hagut canvis també en l’Àrea que estava portant a terme això que és el 
Departament d’Activitats, ara ja s’ha acabat l’expedient i ja esta contractada 
l’empresa, ja comença l’empresa a fer-ho, per tant, suposo que això serà un 
parell de mesos. No ens podem comprometre a dir quinze dies o vint dies, 
estem en termini d’execució d’aquest estudi, que ara no recordo bé, però que 
està en torn al dos mesos, per tant, t’ho direm per escrit, perquè ara no puc 
dir-te si serà en novembre o serà el desembre quan es tindran les dades de 
l’estudi, que és el que ens interessa, perquè tampoc hi ha hagut massa 
alteració ens les bases de dades, no hi ha masses demandes de noves 
instal·lacions de Radiocomunicació i Antenes de Telefonia Mòbil a la Ciutat. 
Però que consti això, que la base de dades està i la resta ja està, perquè és 
complex, però que es pot fer cada any i mig, això no ho alterarem. 
 
 Novament pren la paraula el Sr. Joan Tardà, per recordar que vam 
quedar davant de la ciutadania, els vam dir: “No patiu que d’aquí un temps 
donarem a conèixer el primer resultat per tal que no us alarmeu i que els 
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nivells de contaminació estan dins dels paràmetres”. És a dir, podríem pensar 
que abans de final d’any podrem donar els primers resultats? 
 
 Responent el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, que sí però 
que no prengui la paraula al cent per cent, perquè l’estudi s’està fent. Es pot 
fer en un any i mig, perquè aquest expedient es va començar en el moment 
que el Pressupost era viu -que era el mes de febrer- i, per tant, ja es va llençar 
aquest expedient, s’han trobat problemes però no perquè no es pugui fer en 
un any i mig, es pot fer. Només cal tenir previstes les partides i previst ja com 
funciona tota la contractació, no hi ha cap tipus de problemes i en la propera 
vegada esperem que no hagi cap alteració organitzativa, ni política ni 
administrativa, aleshores això es podrà complir tranquil·lament.  
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació l’esmena presentada pel Grup Municipal del PSC 
(PSC-PSOE)-PM , és aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 Després d’això la Moció queda redactada en els termes següents: 
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 “Atès que aquest Ajuntament va aprovar inicialment l’Ordenança 
Reguladora de les Activitats i Instal·lacions de Radiocomunicació en el plenari 
de 25 d’abril de 2002. 
  
 Atès que el nostre Grup Municipal, va presentar tot un seguit 
d’al·legacions en el sentit d’ elaborar un Registre d’aquestes instal·lacions, 
regular un sistema de mesura de radiació de les antenes ininterromput, i crear 
un òrgan de seguiment, desenvolupament i control de l’Ordenança. 
 
 Atès que en el plenari del mes de juliol de l’any 2002 van ser 
aprovades definitivament aquestes  Ordenances Municipals, i malgrat no 
estimant-se el contingut proposat en les al·legacions, segons consta en l’acta  
del plenari:  “es prenen en consideració, i a tal efecte, es considera convenient 
d’ofici la creació d’una base de dades pública d’informació ambiental sobre 
aquestes instal·lacions de radiocomunicació, així com l’encàrrec  a una entitat 
ambiental de control d’un estudi amb caràcter periòdic sobre el nivell 
d’exposició d’emissions radioelèctriques en les zones properes a les 
instal·lacions de telefonia mòbil al Municipi.  
 
 Atès que en l’ aprovació definitivament l’Ordenança Municipal 
Reguladora de les Activitats i Instal·lacions de Radiocomunicació, s’acordà: 
 
 Sisè.- Crear una base de dades pública d’informació ambiental 
sobre les instal·lacions de radiocomunicació del terme municipal, d’accés lliure 
per a tots els ciutadans que inclourà inicialment la següent informació: 
 
 
 1r.- Identificació i dades del titular. 
 2n.-Descripció de l’emplaçament. 
 3r.- Descripció del servei. 
 4t.- Elements que integren l’infraestructura. 
 5è.- Resultats de les actuacions de control inicial i periòdic. 
 6è.- Resultats de les actuacions inspectores dutes a terme.(…) 
 
 Setè.- Encarregar a una entitat ambiental de control cada any i 
mig, a comptar des de l’aprovació definitiva de l’Ordenança Municipal 
Reguladora de les Activitats i Instal·lacions de Radiocomunicació, un estudi 
sobre el nivell d’exposició a emissions radioelèctriques en les àrees properes a 
les instal·lacions de telefonia mòbil al municipi.” 
 
 Atès que ja fa més de dos anys que la referida Ordenança fou 
aprovada definitivament, sense que hàgim tingut coneixement de la creació de 
la base de dades pública d’informació ambiental, ni de la realització de cap 
estudi sobre el nivell d’exposició a emissions radioelèctriques en les àrees 
properes a les instal·lacions de telefonia mòbil al municipi, 
 
 
 És per tot això que proposem al plenari que adopti els següents  
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ACORDS 
 
 Primer.- Donat que el Govern de la ciutat està donant compliment a 
l’expressat en l’apartat d’exposició de motius. Reafirmar la voluntat de que es 
doni a conèixer l’estudi i els resultats dels controls, una vegada aquest hagi 
finalitzat.” 
 
 
 Seguidament la Moció es sotmet a votació. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció resultant de l’esmena presentada pel 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM , és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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 3.- Moció del Grup Polític Municipal d’ERC-AM, referida a la 
promoció i suport del programari lliure a la ciutat de Cornellà de 
Llobregat. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Atès que fa més de quinze anys que es parla en diferents fòrums 
tècnics mundials sobre l’anomenat model de llicència de programari lliure o 
programari sota llicència GPL (GNU General Public License), tenint en compte 
que el programari lliure és aquell que permet a l’usuari, a més de l’ús del 
programa mateix, l’accés al seu codi font complet i la possibilitat de copiar-lo, 
distribuir-lo, estudiar-lo, millorar-lo i fer públiques aquestes millores amb el 
codi font corresponent, de tal manera que tothom se’n pugui beneficiar. 
 
 Atès que amb el desenvolupament i la difusió d’Internet apareix un 
nou concepte, diferent però alhora profundament relacionat amb el de 
programari lliure: els protocols lliures. Aquests tipus de protocols, sobre els 
quals es fonamenten tots els serveis d’Internet (el web, el correu i la 
transferència de fitxers, entre d’altres), tenen el mateix origen i la mateixa 
filosofia que el programari lliure: la informàtica pública i la informació pública. 
Un exemple d’això és el fet que més d’un 70% dels servidors web del món 
estan basats en l’ús del sistema operatiu GNU/LINUX i d’altre programari 
lliure.  
 
 Atès que en l’àmbit empresarial cal esmentar que grans empreses 
informàtiques com ara IBM, Hewlett Packard, Apple i Sun donen suport 
tècnic, financer i comercial al programari lliure.  
 
 Atès que l’alt grau de consolidació que el programari lliure ha 
assolit en l’actualitat no pot explicar-se sense conèixer els avantatges 
econòmics, estratègics i socials que l’ús, la promoció i el desenvolupament 
d’aquest tipus de programari proporciona, en especial, a les administracions 
públiques, en contraposició al programari de llicència propietària, com ara:   

  
• L’optimització de la inversió 
• El foment de la innovació tecnològica i la indústria local, i independència 

del proveïdor 
• La seguretat i privacitat de les dades 
• El foment de la llengua pròpia 
 
 Atès que aquests i d’altres avantatges han fet que l’ús, el 
desenvolupament i la difusió del programari lliure hagi arribat a les 
administracions públiques de molts estats. El govern xinès ha optat per una 
versió en xinès del GNU/Linux com a sistema de tota la Administració. Perú, 
Mèxic i Brasil, estan adoptant mesures similars. Al nostre entorn proper, la 
Unió Europea, cal destacar les iniciatives del govern alemany i el Parlament de 
Catalunya destinades al desenvolupament, la promoció i l’ús de programari 
lliure:  



 84

 
 Cal esmentar, també en l’àmbit europeu, les iniciatives legislatives 
de l’Estat francès: el Projecte de llei de Laffite, Tregout i Cabanel i el Projecte 
de llei de Le Déaut, Paul i Cohen, amb objectius semblants: fer que 
l’administració pública francesa faci ús de programari lliure. Cal destacar, que 
les iniciatives legislatives encaminades a promoure l’ús d’aquest tipus de 
programari en les administracions públiques de la Unió Europea garanteixen 
el “dret a la compatibilitat” del programari i, per tant, proporcionen els 
mecanismes necessaris per dur a la pràctica el principi d’interoperativitat de 
la Directiva Europea sobre el programari de l’any 1991.  
  
 Atès que en l’àmbit de l’estat espanyol, cal comentar les iniciatives 
portades a terme a les comunitats autònomes d’Extremadura i Andalusia, amb 
la creació de dos distribucions pròpies Linex i Guadalinux i la progressiva 
implantació del programari lliure en l’àmbit de l’ensenyament públic, 
abastant-ne en l’actualitat tots els nivells d’ensenyament. 
 
 Cal anomenar, les iniciatives municipals properes al nostre entorn, 
cal destacar les portades a terme des de L’Ajuntament de Rubí, a través del 
Comissionat per a la Societat de la Informació, a través del qual ja s’han dut a 
terme experiències en el camp del programari lliure. Es tracta dels cursos 
formatius gratuïts adreçats a la ciutadania en codi obert pel que fa a sistemes 
operatius i OpenOffice. També cal destacar les portades a terme des de la 
Regidoria de la Ciutat del Coneixement de l’Ajuntament de Barcelona des d’on 
s’han fet arribar més de 60.000 còpies de la distribució Linux en català, 
CATix, elaborada per tecnoCampus Mataró, a entitats, escoles i associacions 
de Barcelona.   
 
 Atès que a la nostra ciutat es durà a terme el projecte de Can Suris 
CitiLab. 
 
 És per tot això que proposem que el plenari adopti els següents  
 

ACORDS 
 
 
 
 Primer.- Que l’Ajuntament de la ciutat promogui la instal·lació i l’ús 
de programari lliure i la corresponent documentació en català a l’Ajuntament i 
als instituts i empreses municipals, en aquells àmbits en que sigui 
tècnicament possible, juntament amb la formació necessària per als 
treballadors municipals. 
 
 Segon.- Que s’estableixi com a clàusula de mèrit la utilització, el 
desenvolupament, la distribució i la difusió de programari lliure en català en 
les contractacions, convenis de col·laboració i subvencions en l’àmbit de les 
noves tecnologies. 
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 Tercer.- Que l’Ajuntament de Cornellá de Ll. vetlli per la difusió, la 
promoció i la distribució de programari lliure en català en el sí de totes les 
institucions, les associacions i les organitzacions, públiques i privades de 
l’àmbit de la ciutat i, en especial, al món educatiu, fent-ne difusió mitjançant 
els seus organismes competents i, alhora, fomentant la indústria informàtica 
catalana. 
 
 Quart.- Que el govern de la ciutat promogui acords i convenis amb 
la Generalitat de Catalunya, la Diputació de Barcelona, els Consells 
Comarcals i altres administracions locals,  universitats i associacions 
públiques i privades en l’àmbit dels Països Catalans, per fomentar la 
coordinació i la cooperació entre institucions en matèria de programari lliure 
en català i assegurar-ne, amb les mesures adequades, la producció, la 
promoció i l’ús conjunt amb respecte per totes les variants. 
 
 Cinquè.- Que el govern de la ciutat faci que el programari lliure 
tingui un paper cabdal en el projecte de Can Suris CitiLab, convertint-lo en un 
centre impulsor del seu ús, realitzant activitats informatives (xerrades, 
seminaris), cursos de formació, distribuint programari lliure, recolzant 
projectes que l’utilitzin i tota mena d’altres accions que fomentin el seu ús. 
 
 Sisè.- Donar trasllat d’aquests acords a la Generalitat de Catalunya 
(DURSI), a la Diputació de Barcelona i a Localret.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Pren la paraula en primer lloc la Regidora del Grup Municipal 
d’ERC-AM, senyora Pilar Albiol Gilabert, per manifestar que hem presentat la 
Moció sobre el programari lliure perquè enteníem que una ciutat com Cornellà 
havia de ser capdavantera en tenir un acord d’aquest tipus. Sé que a la Moció 
l’exposició de motius és molt llarga, però voldria fer cinc cèntims, perquè crec 
que és  interessant saber de què estem parlant.  
 
 Per una banda, amb els atesos, creiem que estem amb un nivell on 
els fòrums tècnics i mundials estan treballant per un model en que hi hagi 
una llicència del progamari lliure. Creiem que, creiem no és un fet, la difusió 
per Internet ha creat uns protocols que fa que els serveis d’Internet, com web, 
correu i transferència de fitxers, doncs, sigui més fàcil treballar amb un 
sistema de programari lliure i, de fet, hi han dades que el 70% de servidors de 
webs estan basats en aquest sistema. 
 
 Hi ha un altre text on grans empreses que també estan treballant 
en aquest tema, com pugui ser -bé no faré publicitat, estan aquí escrites-, i, 
per tant, hi ha una sèrie d’avantatges, que és una optimització de la inversió, 
el foment de la innovació tecnològica i la indústria local i la seguretat i la 
privacitat de les dades i el foment de la llengua pròpia. En un altre text hem 
volgut nomenar a diferents administracions públiques, tant a nivell mundial, 
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estatal, com fins i tot a nivell municipal, Rubí, el propi Ajuntament de 
Barcelona que fa poc va fer arribar un volum molt important de còpies de 
distribució del LINUX en català. Per tot això, pel tema també de que la nostra 
Ciutat serà capdavantera en un projecte, Can Suris CitiLab, enteníem que 
s’havia de fer. Per tant, hi ha tres punts molt importants que són, el cost 
econòmic, -té una reducció de costos- la facilitat de l’adequació del programa a 
nivell local i l’implementació del nostre idioma. Per tots aquests atesos 
promovien els cinc punts d’acord.  
 
 Ens heu fet arribar un altre text des del govern de la nostra Ciutat 
en el que s’afegirien actuacions que ja s’han realitzat també a nivell de 
Cornellà i estaríem d’acord a incloure-ho. Per tant, aquesta seria la nostra 
Moció, i els acords són que l’Ajuntament de la Ciutat promogui la instal·lació i 
l’ús d’aquest programari i realitzar la corresponent documentació en català, 
que sigui una clàusula de mèrit la utilització, el fet de que aquest programari 
lliure en català en el si de totes les institucions, associacions i organitzacions 
públiques i privades dintre de l’àmbit de la nostra Ciutat i, en especial, en el 
món educatiu.  
 
 I en el punt de Can Suris el que demanem és que aquest programari 
lliure tingui un paper capdal convertint-lo en centre impulsor del seu ús, tant 
realitzant activitats informatives, xerrades, seminaris, cursos de formació, com 
distribuint aquest programari lliure i recolzant els projectes que utilitzin i tota 
mena d’accions que fomentin el seu ús. 
 
 Aquests serien, doncs, el atesos i els acords que demanaríem al 
Plenari. 
 
 Tot seguit pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que, per la nostra part hi ha una cosa que t’has 
oblidat. Nosaltres plantegem que hi hagi una supressió del punt segon de 
l’acord en les esmenes que presentem. Ho dic perquè aquí tenim un problema 
i, per tant, a nosaltres que ens tocaria executar aquest acord, no ho podríem 
fer. En tot cas dir que nosaltres ja fa temps que estem treballant en aquest 
sentit i no podem avançar més, potser per alguns problemes que tenim amb 
una Conselleria en concret, -que gestiona Esquerra Republicana-. I avui he 
estat parlant una altra vegada amb els seus responsables doncs porten els 
expedients no sé quants mesos per allí perduts, i fan referència al tema de la 
constitució de la Fundació de Can Suris i que fa ja mesos que això tindria que 
estar solucionat. Hem perdut diners, aquesta tarda s’han compromès a que a 
Can Suris, tal com nosaltres volíem, hi haurà per part de la Generalitat un 
punt important destinat a programari lliure, jo espero que això ho compleixin, 
no com fins ara que les converses i compromisos no han trobat la solució més 
adequada i, evidentment, compartint aquest tema intentaren fer entre tots que 
això que ja fem, -torno a repetir,- i que ho fem, a més a més, amb entitats 
ciutadanes i l’any passat amb el repartiment de 3.000 CDs a l’escola pública, i 
aquest any també s’està fent amb col·laboració de l’Avui el mateix tema, doncs 
funcioni. I esperem això, que qui també té que ajudar i col·laborar,- com és diu 
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aquí al punt quart,- a veure si, com a mínim, l’expedient apareix i són capaços 
ja de trobar una sortida. 
 
 Intervé novament la Regidora del Grup Municipal d’ERC-AM, 
senyora Pilar Albiol Gilabert, per indicar que el tema del Departament de la 
Generalitat es una qüestió formal, evidentment, amb el tema de la Fundació o 
no Fundació o amb quin organisme regularà el tema i, en tot cas, igual que 
fins ara el company Badenes ens ha tingut al corrent de tota la situació, 
doncs, prego ens segueixi informant de a on som, i nosaltres, a la Moció, el 
que estem fent és deixar palès que, no només de Can Suris, estem parlant 
d’altres àmbits de l’Ajuntament i, per tant, té tot el sentit i no tot està parat 
pel fet de que sigui un Departament de la Generalitat o no el que tingui la 
competència, només seria amb el cas de Can Suris. I en tot cas, diem, 
parlarem sobre Can Suris.   
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmeses a votació l’esmena presentada pel Grup Municipal del 
PSC (PSC-PSOE)-PM , és aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 
 Després d’això la Moció queda redactada en els termes següents: 
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 “Atès que fa més de quinze anys que es parla en diferents fòrums 
tècnics mundials sobre l’anomenat model de llicència de programari lliure o 
programari sota llicència GPL (GNU General Public License), tenint en compte 
que el programari lliure és aquell que permet a l’usuari, a més de l’ús del 
programa mateix, l’accés al seu codi font complet i la possibilitat de copiar-lo, 
distribuir-lo, estudiar-lo, millorar-lo i fer públiques aquestes millores amb el 
codi font corresponent, de tal manera que tothom se’n pugui beneficiar. 
 
 Atès que amb el desenvolupament i la difusió d’Internet apareix un 
nou concepte, diferent però alhora profundament relacionat amb el de 
programari lliure: els protocols lliures. Aquests tipus de protocols, sobre els 
quals es fonamenten tots els serveis d’Internet (el web, el correu i la 
transferència de fitxers, entre d’altres), tenen el mateix origen i la mateixa 
filosofia que el programari lliure: la informàtica pública i la informació pública. 
Un exemple d’això és el fet que més d’un 70% dels servidors web del món 
estan basats en l’ús del sistema operatiu GNU/LINUX i d’altre programari 
lliure.  
 
 Atès que en l’àmbit empresarial cal esmentar que grans empreses 
informàtiques com ara IBM, Hewlett Packard, Apple i Sun donen suport 
tècnic, financer i comercial al programari lliure.  
 
 Atès que l’alt grau de consolidació que el programari lliure ha 
assolit en l’actualitat no pot explicar-se sense conèixer els avantatges 
econòmics, estratègics i socials que l’ús, la promoció i el desenvolupament 
d’aquest tipus de programari proporciona, en especial, a les administracions 
públiques, en contraposició al programari de llicència propietària, com ara:   

  
• L’optimització de la inversió 
• El foment de la innovació tecnològica i la indústria local, i independència 

del proveïdor 
• La seguretat i privacitat de les dades 
• El foment de la llengua pròpia 
 
 Atès que aquests i d’altres avantatges han fet que l’ús, el 
desenvolupament i la difusió del programari lliure hagi arribat a les 
administracions públiques de molts estats. El govern xinès ha optat per una 
versió en xinès del GNU/Linux com a sistema de tota la Administració. Perú, 
Mèxic i Brasil, estan adoptant mesures similars. Al nostre entorn proper, la 
Unió Europea, cal destacar les iniciatives del govern alemany i el Parlament de 
Catalunya destinades al desenvolupament, la promoció i l’ús de programari 
lliure:  
 
 Cal esmentar, també en l’àmbit europeu, les iniciatives legislatives 
de l’Estat francès: el Projecte de llei de Laffite, Tregout i Cabanel i el Projecte 
de llei de Le Déaut, Paul i Cohen, amb objectius semblants: fer que 
l’administració pública francesa faci ús de programari lliure. Cal destacar, que 
les iniciatives legislatives encaminades a promoure l’ús d’aquest tipus de 
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programari en les administracions públiques de la Unió Europea garanteixen 
el “dret a la compatibilitat” del programari i, per tant, proporcionen els 
mecanismes necessaris per dur a la pràctica el principi d’interoperativitat de 
la Directiva Europea sobre el programari de l’any 1991.  
  
 Atès que en l’àmbit de l’estat espanyol, cal comentar les iniciatives 
portades a terme a les comunitats autònomes d’Extremadura i Andalusia, amb 
la creació de dos distribucions pròpies Linex i Guadalinux i la progressiva 
implantació del programari lliure en l’àmbit de l’ensenyament públic, 
abastant-ne en l’actualitat tots els nivells d’ensenyament. 
 
 Cal anomenar, les iniciatives municipals properes al nostre entorn, 
cal destacar les portades a terme des de L’Ajuntament de Rubí, a través del 
Comissionat per a la Societat de la Informació, a través del qual ja s’han dut a 
terme experiències en el camp del programari lliure. Es tracta dels cursos 
formatius gratuïts adreçats a la ciutadania en codi obert pel que fa a sistemes 
operatius i OpenOffice. També cal destacar les portades a terme des de la 
Regidoria de la Ciutat del Coneixement de l’Ajuntament de Barcelona des d’on 
s’han fet arribar més de 60.000 còpies de la distribució Linux en català, 
CATix, elaborada per tecnoCampus Mataró, a entitats, escoles i associacions 
de Barcelona.   
 
 Atès que a la nostra ciutat es durà a terme el projecte de Can Suris 
CitiLab. 
 
 Atès que en l’àmbit de les diferents iniciatives desenvolupades per 
l’Ajuntament en aquest camp, ja s’han realitzat algunes iniciatives 
conjuntament amb altres institucions, de difusió de programes en català en 
programari lliure, i així mateix, actualment s’estan portant a terme noves 
experiències, per exemple a l’aula de formació del Centre Cívic de Sant 
Ildefons, en la qual ja s’ha instal·lat linux, i d’altre banda en col·laboració amb 
Cornellanet es difon la utilització de software lliure. 
  
 És per tot això que proposem que el plenari adopti els següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Que l’Ajuntament de la ciutat promogui la instal·lació i l’ús 
de programari lliure i la corresponent documentació en català a l’Ajuntament i 
als instituts i empreses municipals, en aquells àmbits en que sigui 
tècnicament possible, juntament amb la formació necessària per als 
treballadors municipals. 
 
 Segon.- Que l’Ajuntament de Cornellá de Ll. vetlli per la difusió, la 
promoció i la distribució de programari lliure en català en el sí de totes les 
institucions, les associacions i les organitzacions, públiques i privades de 
l’àmbit de la ciutat i, en especial, al món educatiu, fent-ne difusió mitjançant 
els seus organismes competents i, alhora, fomentant la indústria informàtica 
catalana. 



 90

 Tercer.- Que el govern de la ciutat promogui acords i convenis amb 
la Generalitat de Catalunya, la Diputació de Barcelona, els Consells 
Comarcals i altres administracions locals,  universitats i associacions 
públiques i privades en l’àmbit dels Països Catalans, per fomentar la 
coordinació i la cooperació entre institucions en matèria de programari lliure 
en català i assegurar-ne, amb les mesures adequades, la producció, la 
promoció i l’ús conjunt amb respecte per totes les variants. 
 
 Quart.- Que el govern de la ciutat faci que el programari lliure 
tingui un paper cabdal en el projecte de Can Suris CitiLab, convertint-lo en un 
centre impulsor del seu ús, realitzant activitats informatives (xerrades, 
seminaris), cursos de formació, distribuint programari lliure, recolzant 
projectes que l’utilitzin i tota mena d’altres accions que fomentin el seu ús. 
 
 Cinquè.- Donar trasllat d’aquests acords a la Generalitat de 
Catalunya (DURSI), a la Diputació de Barcelona i a Localret.” 
 
 Seguidament la Moció es sotmet a votació. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció resultant de l’esmena presentada pel 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM , és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i  
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Joan Tardà i Coma i Pilar Albiol i 
Gilabert. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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 4.- Informació de l’Alcaldia sobre estadística de violència de 
gènere. 
 
 
 Pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, per 
assenyalar que, des de l’últim Ple del mes de juliol han estat tretze les dones 
mortes i un menor, víctimes de la violència de gènere. Fins el dia d’avui són 75 
el total de víctimes. 
 
 
 5.- Precs i preguntes. 
 
 
 
 Intervé en primer lloc el senyor Joan Tardà i Coma, com a Portaveu 
del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que havia fet una pregunta que, 
ja ha estat contestada per escrit pel company Sergi Fernández. Era una 
pregunta referida als contactes que hagi pogut haver entre l’Alcaldia, el Govern 
de la Ciutat, la Generalitat de Catalunya i les Associacions de Comerciants, al 
voltant del Centre Comercial del Camp de l’Espanyol, -per dir-ho d’alguna 
manera.- Però, repeteixo, ja ha estat contestada -cosa que agraïm- i voldríem 
fer una altra pregunta, si pot ser.  
 
 Hem vist que hi ha a la televisió una carta d’ajust que surt Televisió 
Cornellà i, a més a més, un altre dia vaig veure que passaven unes imatges 
que de seguida vaig descobrir que eren les mateixes. És que hi ha alguna 
novetat i que es pugui explicar? 
 
 
 Respon el Sr. Alcalde que no, cap. Vàrem explicar que estem fent 
proves tècniques i s’ha de donar aquesta situació perquè vam fer unes 
interferències, si no recordo malament, que afectava una part de Torrelles en 
allò que era el Canal Plus. S’estan fent, tot això no és fàcil, per això es passa 
un vídeo que contínuament és el mateix, vull dir que són proves tècniques, res 
més. Per ocupar el canal i continuar-ho fent hi han aquestes proves. 
 
 Novament pren la paraula el Sr. Joan Tardà i Coma per fer un prec. 
Hi ha una  placa, la de Jaume Cases Pallerols, que està tan ennegrida que 
només la gent que sap que aquella placa deia  Jaume Cases Pallerols, poden 
saber-ho, ara és tota negra. Si és possible, condicionar-ho, perquè, a més a 
més, d’aquí a uns dies també farà l’aniversari de la seva mort.  
 
 Pren la paraula seguidament la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per indicar que ells 
avui compleixen el que diu el reglament, dos i dos. Teníem alguna més però 
com som escrupolosos, no n’hem presentat més, ho farem al llarg del mes a 
veure si es poden contestar perquè són els ciutadans qui ens les han fet i crec 
que no devem fer-los esperar, però bé, farem al llarg del mes les que han 
quedat. Hem portat aquí les més, diguem, les més urgents. 
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 Començaré amb un prec, un prec que és la reconversió d’una Moció 
que tots els Grups tenen, i que el Partit Popular va presentar com a Moció 
però l’Alcalde va considerar -crec que té part de raó- tocava el Reglament 
Municipal que no era d’àmbit totalment municipal, encara que tinc la meva 
visió particular, perquè pensem que des de que està succeint tot el que esta 
succeint en la República de Cuba, és d’interès municipal, i més de Cornellà, 
des del mateix moment que la nostra ciutat col·labora -i que nosaltres hem 
recolzat, per cert- solidàriament amb diners de tota la ciutadania, diner 
públic, en agermanaments,  intercanvis de visites de polítics d’un cantó de la 
illa i d’aquí, compra d’ambulàncies i material sanitari i la construcció d’un 
hospital, penso que passa a ser competència municipal. I encara que tal 
col·laboració no existís, donada la situació que estan sofrint el presos polítics 
de Cuba, -el cas més flagrant és el del poeta Raúl Ribero, que sembla que està 
molt greu i està a la presó sofrint repressió- crec que passa a ser, al menys, 
una obligació que com a ciutadans demòcrates tenim, intentar intercedir o, en 
tot cas, denunciar-ho. 
 
 Com no ho hem pogut fer en Moció, tenen tots el text, no vaig a 
entrar perquè sé que moltes persones potser no comparteixin el meu 
plantejament, ho he fet des de la meva ferma convicció i des del meu ferm 
coneixement de moltes persones que estan sofrint, i de les que han sofert i que 
han parat de sofrir per que ja s’han mort. Doncs, no vaig a entrar, teniu tots el 
text i crec que el que sí deuríem fer, Alcalde, és un prec i el deixo al teu criteri 
perquè crec que és té que denunciar qualsevol dictadura sense tenir en 
compte la ideologia que practica el seu dictador. Per tant, soc partidària de 
que es denunciïn totes. La deixo aquí, solament, a part de tots aquests polítics 
intel·lectuals, professionals, religiosos als quals, -com he dit- conec 
personalment, hi ha una persona que si m’agradaria fer referència, - és la 
doctora Marta Freide, una persona, que considero amb la suficient solvència, 
companya de Castro en els seus dies de revolució i que era, a més, 
ambaixadora de l’Unesco. Aquesta senyora ha sofert tota classe d’abusos de 
poder, va ser una persona repressionada, -avui per cert està aquí i jo m’alegro 
d’això-. I, a més, voldria fer menció a ella i d’una manera molt discreta, no vull 
entrar en altra cosa perquè potser el  “feeling” personal m’obligaria a dir més 
coses. Només volia fer referència a aquesta dona i a tots els demés i, com que 
tenen el text de la Moció, ho deixo al seu criteri. Jo crec que seguirem 
reivindicant-ho, de fet, penso seguir potenciant a totes les persones cubanes 
que hi ha aquí en aquesta Ciutat, que són elles les que m’han instat a fer 
aquest gest i espero que el nostre Ajuntament i el nostre Govern Municipal, de 
la manera que ells vulguin, facin un gest envers aquestes persones, que 
aconseguim que al menys puguin tenir les seves opinions ja que estam patint 
altres classes de privacions, com són les més elementals, el menjar i d’altres 
coses, al menys que tinguin el dret a expressar el seu pensament sigui el que 
sigui. 
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 Continua amb l’ús de la paraula la Sra. Isabel Espinosa per exposar 
un altre Prec, del qual el Sr. Martínez Flor ja en té coneixement. Porto 
documentació, Sr. Martínez Flor, ho he fet a la Comissió. Són dos o tres 
porteries del carrer Dr. Arús, intervenint el Sr. Martínez Flor per dir-li que ja 
van arribar les instàncies. Bé, afegeix la senyora Isabel Espinosa, aquestes 
persones m’han fet arribar unes fotografies en les que es pot comprovar – i que 
poso a la seva disposició- que els cubells de les escombraries i els cotxes, hi ha 
una amb un camió descomunal. 
 
 El Sr. Martinez Flor manifesta que això ja està arreglat. 
 
 La Sra. Espinosa pregunta, ja esta arreglat? Val doncs ja està. Ens 
estalviem tot el tema. Gràcies, transmetré la seva bona voluntat a aquestes 
persones. 
 
 Després porto dos preguntes que no és del meu agrat tenir-les que 
fer. Se’ns han dirigit a nosaltres representants de vàries comunitats del carrer 
Dr. Arús i els seus voltants presentant unes queixes per un problema de 
sorolls, molèsties, olors, brutícia i altres coses que després els hi llegiré  
perquè tinc un esborrany del que m’havien fet arribar, primer per telèfon i 
després en una reunió, però després m’han fet arribar les seves peticions i no 
tinc inconvenient en llegir-les el més breument possible. 
 
 Aquestes persones ens diuen que des de l’any 2000, estan fent 
peticions a aquest Ajuntament perquè intercedeixi en el moll de descàrrega del 
Mercat Sant Ildefons. 
 
 El Sr. Alcalde intervé per dir que, pregaré que formuli les preguntes 
o que faci una síntesi del tema. 
 
 Responent la senyora Espinosa Fernández que sí, Sr. Alcalde, però 
haig de dir el què és perquè si faig las preguntes i no dic el per què doncs, 
malament. 
 
 De totes maneres, m’agradaria passar-li a la senyora Secretària tots 
el textos per a que constin en acta ja que el temps ens ho impedeix, però vull 
deixar clar que el meu compromís amb aquests veïns es que arribi sencer a 
l’acta del Ple. 
 
 Les preguntes que anava a fer jo, me les guardo i vaig a fer les que 
m’han fet arribar els veïns. 
• La primera pregunta és si existeix normativa local sobre l’horari d’obertura 

del Mercat. 
• La segona és si es pot denunciar a un Ajuntament per incompliment 

d’horaris, donat que és la Guàrdia Urbana la que a les 4’30 obra la cadena 
que entra a aquest moll. 

• La tercera pregunta és a on els podria dirigir, per mesurar els decibels de 
soroll que es pot registrar a les seves llars, perquè, evidentment, ja no es 
fien de l’Ajuntament. 
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•  I la quarta pregunta és si pot la Policia Local incomplir un horari de 
descans i obertura.  

• La quinta és quin Departament de la Generalitat podria inspeccionar els 
olors i les brutícies del moll que arriben a un Parc, perquè ara amb les 
obres han trencat les clavegueres i amb una mànega des de la màquina 
trituradora de detritus, arriba la brutícia a un parc de nens que hi ha a 
prop. Per això era el meu interès en explicar-li totes les queixes que tenen. 

• La sexta pregunta que ells fan, és si es pot denunciar a l’Ajuntament 
davant un jutjat per no pal·liar totes aquestes coses que estan deteriorant 
la sanitat i qualitat de descans dels veïns. 

 
 Vaig a afegir dos més, meves, que són, què s’està fent? era el que 
pensava preguntar jo ¿S’ha buscat alguna solució i quin plantejament hi ha 
sobre el problema i si s’està treballant en això? 
 
 Tinc una altra pregunta que, Alcalde, ho sento però aquesta va a ser 
més llarga, més complicada i va ser més dura per a mi fer-la, perquè és una 
pregunta molt desagradable, la faig com a pregunta, podria fer-la con 
interpel·lació i no se què. 
 
 Avui he fet el paper de indocumentada, perquè sembla ser que aquí 
no se’ns facilita cap classe de dades del que passa en aquest Ajuntament. Crec 
que no va amb el seu talant, explicar-nos les coses. Jo sé que vostè hereta 
això, no és des de que vostè és Alcalde quan han succeït aquests fets, però 
llavors sí era Tinent d’Alcalde d’Interior i crec que tenia, al menys l’obligació 
moral, no sé si legal, però al menys moral de donar-nos una explicació, i jo a 
dia d’avui no tinc coneixement dels fets que han passat a l’Oficina de 
Recaptació, que per això abans li deia que funciona malament de la Diputació 
de Barcelona. Fets que jo no hi vaig a entrar, ho passaré al Ple perquè és molt 
llarg i jo no ho vaig a entrar aquí en debat per evitar-los-hi, passaré al Ple 
perquè quedi en Acta tot el que ha succeït aquí. El Cap de Departament, -
sembla ser- que s’ha apropiat de diner públic, dels contribuents de Cornellà, i 
sembla ser que només ha rebut una sanció, una expulsió sembla que serà, 
aquí no ho posa molt bé en aquest expedient que se m’ha fet arribar, però que 
no hem tingut coneixement d’això. Però a mi no em preocupa que aquest 
senyor sigui amic dels béns dels altres, no em preocupa, em preocupa, però 
em preocupa molt més els expedients, senyor Alcalde, que sembla ser que ha 
posat com incobrables quan els havien pagat els ciutadans. Això em preocupa 
tremendament, perquè moralment per aquestes persones que han pagat els 
seus impostos religiosament i, a més, unes quantitats bastant exagerades, 
40.000.- euros, aquestes persones queden com a moroses, no?. És la meva 
pregunta també, per això ho porto com a pregunta, i la pregunta meva és si 
des de l’Ajuntament de Cornellà, perquè són impostos, encara que el 
funcionari no és de l’Ajuntament, és de la Diputació de Barcelona, treballa en 
l’Ajuntament de Cornellà i recull impostos dels ciutadans i ciutadanes de 
Cornellà.  
 
 Per tant, crec que tindríem que haver estat informats, i em molesta 
molt,- no vaig a dir que em dol-, perquè em molesta molt, perquè em dóna que 
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pensar, senyor Alcalde, que se’ns pot ocultar, no això sinó moltes més coses 
iguals, i, per tant, si algú no vol que després desconfiem d’ells, el que té és que 
explicar-ho. No passa res, això ha passat, ningú és responsable de ningú, hi 
ha persones de totes les menes en tots els llocs. Però, com a mínim, ho 
tindríem que saber i jo no tindria l’obligació de portar això avui, perquè és una 
obligació que se m’ha passat a última hora i, a més, amb l’agreujament que he 
tingut que dir que jo no sabia res. Per això la meva protesta formal i, a més, 
les preguntes que he fet. 
 
 ¿Què va a passar amb aquestes persones amb noms i cognoms -que 
jo tinc aquí i que no vaig a donar per la privacitat del tema- que han pagat 
religiosament, els seus impostos i que després figuren en l’expedient com,       
- tenen em sembla una definició tècnica - incobrable o quelcom per l’estil? 
¿com les anava a cobrar dues vegades? 
 
 Pren la paraula seguidament el Sr. Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, manifestant que respecte a aquesta última pregunta, dir que sí que 
tenia coneixement, però fins que no s’ha finalitzat l’expedient per part de 
l’administració que gestiona aquesta oficina, jo no estic en condicions 
d’explicar cap tipus de dada. A mi el que em sembla convenient és que va ser 
detectat, es va actuar i jo he estat a l’espera fins al dia d’avui, de que quan 
finalitzin l’expedient doncs, evidentment, posar-lo en coneixement de tots els 
Regidors, inclosos els del meu Grup. Per tant, jo diria que aquesta és la 
situació en que estem i no hi ha res més, i com no hi ha cap tema per 
alarmar-se, per això no hem considerat oportú realitzar cap tipus d’informació 
que només fos –diguéssim- a trossos si no estàvem en situació d’explicar-ho 
tot d’una forma tranquil·la, plena i extensa de tot el que hi hagi respecte a les 
inquietuds que vostè també deia que la van inquietar. Evidentment, qui ha 
pagat ha pagat, i pot posar el que posi allí, si un senyor ha pagat, evidentment 
ha pagat. De totes formes tindrà resposta i, evidentment, quan tinguem 
l’expedient finalitzat per part de l’Organisme de la Diputació, nosaltres 
donarem compte en la Comissió Informativa per part del Tinent d’Alcalde 
d’Hisenda. 
 
 
 

III 
 
 

ASSUMPTES URGENTS 
 
 Tot seguit es fa avinent que hi ha assumptes que,  tot i no ser a 
l'ordre del dia, cal tractar atesa la seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda, per unanimitat, declarar-los d'urgència, de 
conformitat amb el que disposa l'article 113 del Reglament Orgànic Municipal, 
i es passa a tractar els assumptes següents: 
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MOCIÓ DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 

 1.- Restar assabentats del cessament voluntari del Regidor del 
Grup Municipal del Partit d’Esquerra Republicana de Catalunya/acord 
Muniipal (ERC-AM), senyor Tardà o Coma. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’escrit de 29 de setembre d’enguany, dirigit al Ple municipal 
pel senyor Joan Tardà i Coma, Regidor pertanyent a la candidatura del Partit 
d’Esquerra Republicana de Catalunya-Acord Municipal (ERC-AM), pel que, 
d’acord amb el que preveu l’article 40 del Reglament Orgànic Municipal, 
comunica la seva decisió de renunciar al seu càrrec de Regidor de la 
Corporació. 
 
 Atès que l’esmentada circumstància deixa vacant un escó de Regidor 
municipal, que d’acord amb l’article 182 de la Llei Orgànica del Règim 
Electoral General haurà de ser cobert pel candidat o candidata de la mateixa 
llista electoral a qui, atenent al seu ordre de col·locació, correspongui, prèvia 
expedició de la corresponent credencial per la Junta Electoral Central i prèvia 
presa de possessió del càrrec en els termes legals previstos. 
 
 Atès que en conformitat amb la Instrucció de 10 de juliol de 2003, 
de la Junta Electoral Central, l’escó de Regidor vacant s’ha d’atribuir, d’acord 
amb l’ordre de la llista de la candidatura del Partit d’Esquerra Republicana de 
Catalunya-Acord Municipal (ERC-AM), al senyor Salvador Colominas i 
Tutusaus, que ocupa el lloc tercer d’aquesta. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat amb el que disposa 
l’article 182 de la Llei Orgànica del Règim Electoral General, en la seva 
redacció actual, proposa al Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Prendre coneixement de la renúncia voluntària presentada 
pel senyor Joan Tardà i Coma, pertanyent a la candidatura del Partit 
d’Esquerra Republicana de Catalunya-Acord Municipal (ERC-AM), a la seva 
condició de Regidor d’aquest Ajuntament, i declarar vacant el seu escó de 
Regidor d’aquesta Corporació. 
 
 Segon.- Trametre aquest acord a la Junta Electoral Central, 
mitjançant certificació acreditativa de la seva adopció, a efectes de que a la 
major brevetat possible s’expedeixi la corresponent credencial a favor del 
senyor Salvador Colominas i Tutusaus, inclòs en el lloc tercer de la llista de la 
candidatura del Partit d’Esquerra Republicana de Catalunya-Acord Municipal 
(ERC-AM). 
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 Tercer.- Notificar aquest acord  a la Subdelegació del Govern a 
Barcelona i a la Conselleria de Governació i Administracions Públiques de la 
Generalitat de Catalunya pels seu coneixement i efectes, així com al Regidor 
afectat als efectes oportuns.” 
 
 Per part del senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, es fa 
l’explicació d’aquesta Moció que te per objecte restar assabentats del 
cessament voluntari del Regidor del Grup Municipal del Partit d’Esquerra 
Republicana de Catalunya, senyor Joan Tardà. 
 
 Et desitgem molts encerts. 
 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint-i-una hores i trenta minuts, de 
la qual s’estén la present acta, que és signada per l'Alcalde-President, 
juntament amb mi, la Secretària General, que ho certifico. 
 
 
 

 

 


